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گسترش بازارهاى کوثر متوقف مى شود؟ 
۳

آغاز دوران جدید 
«ریسباف» از امروز

احداث موزه بزرگ اصفهان در محل تاریخی ترین

 کارخانه نساجی محقق خواهد شد؟

۳

گمانه زنى ها همزمان با تکمیل بازار روز شماره 11 اصفهان

خطیبی: سپاهان به من خطیبی: سپاهان به من 
پیشنهاد مدیر فنی  دادپیشنهاد مدیر فنی  داد

رسول خطیبى درباره فاصله  گرفتنش از فوتبال اظهار کرد: از خیلى 
موارد ناراحتم و اگر صحبت کنم باید خیلى چیز ها را بگویم. از صنعت 
نفت و سایپا پیشنهاد داشتم و خواستم این چند بازى تمام شود و بعد 

تصمیم گیرى کنیم. او درباره اینکه گفته مى شد...

۶۶

در صفحه در صفحه ۷۷ بخوانید بخوانید

قاچاق شیشه به 

زندان اصفهان 

داخل هندوانه!

افزایش دما 

در اصفهان از هفته 

دوم خرداد

اصلاح رقم دستمزد ۱۴۰۳ به کجا رسید؟ نصب ۵ ابر پرچم متبرک به آستان امام هشتم در اصفهانجهان نما چگونه فضای بیشتری در گوگل درایو بدست آوریم؟استان تخم هندوانه را دور نریزیدتکنولوژی سلامت

آب پرتقال
 چه ضررهایی دارد؟

تکلیف ساختمان های ناایمن اصفهان
 چه می شود؟

فرانسوی ها 
دوباره سراغ 
سردار می روند؟

۶

زمانى که صحبــت از یک صبحانه ایده آل مى شــود، آب 
پرتقال تازه اغلب به عنوان یک ماده ضرورى غذایى در 

نظر گرفته مى شود که به خوبى با املت و...

رییس اداره گشت فنى ساختمان معاونت شهرسازى و 
معمارى شهردارى اصفهان گفت: 430 بناى ناایمن و 
آسیب پذیر در این کلانشهر داریم و تعیین تکلیف آن ها 

در انتظار ارزیابى نهایى مرکز تحقیقــات وزارت راه و 
شهرسازى است.محمد موسوى زادگان افزود: بر اساس 

بند «ض» ماده 14 قانون مدیریت بحران کشور...
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شهرسازى است.محمد موسوى زادگان افزود: بر اساس 
4بند «ض» ماده 14 قانون مدیریت بحران کشور...

۵

خیلىلىخیخیلى 
صنعتعتصنعت 
 و بعبعدو و بعد 



0202جهان نماجهان نما 4868شنبه  29 اردیبهشت ماه  1403 سال بیست و یکم

بارش کشور 
نزدیک به وضعیت نرمال 

اصلاح رقم دستمزد 
1403 به کجا رسید؟

خبرخوان
اتفاق بى سابقه  
بعد از 20 سال

تسنیم | مدیرکل هواشناســى خراسان 
رضوى گفت : بارش هفته پیش شــهر مشــهد 
طى 20 سال اخیر بى سابقه بوده است. على اصغر 
دهقان پور اظهارداشت: روز چهارشنبه شاهد بارش 
بى سابقه 32/03 میلى مترى باران طى مدت زمان 
40 دقیقه در شهر مشــهد مقدس بودیم که یک 
بارش تاریخى و در 2 دهه اخیر رکورد بى ســابقه 
اى بود. وى افزود:از ظهر این روز سامانه بارشى 
به شکل سنگین آسمان کلانشهر مشهد را تحت 
تاثیر خود قرار داد به طورى که در بسیارى از معابر 

سطح شهر شاهد آب گرفتگى بعضا شدید بودیم.

بازگشت مزدا به ایران
زوم تک |خبر خوش بــراى علاقمندان 
به خودروهاى ژاپنى! برند محبوب مزدا بعد از 6
ســال غیبت، بار دیگر به بازار ایران باز مى گردد. 
این بار شــاهد حضــور 3 محصــول جدید این 
شــرکت در کشــورمان خواهیم بود. مــزدا در 
گذشته سابقه حضور موفقى در بازار ایران داشته 
اســت. مدل هایى مانند مزدا 3، مزدا 6 و مزدا 2
از جمله خودروهاى محبــوب این برند بودند که 
در سال هاى گذشته توسط گروه بهمن مونتاژ و 
به بازار عرضه مى شــدند. بازگشت مزدا به ایران 
مى تواند خبر خوبى براى بازار خودرو باشد. تنوع 
خودروهاى موجود در بازار افزایش خواهد یافت 
و مصرف کنندگان مى توانند از میان گزینه هاى 

بیشترى انتخاب کنند. 

شکایت بازنشستگان 
رد شد؟

ایلنا| بازنشســتگان و مســتمرى بگیران 
سازمان تامین اجتماعى از افزایش 35 درصدى 
مســتمرى ها ناراضى هســتند و آن را در تضاد 
با ماده 96 قانــون تامین اجتماعــى مى دانند؛ 
ماده 96 قانون تامین اجتماعــى تاکید دارد که 
افزایش سالانه مستمرى بازنشستگان بایستى 
به اندازه افزایش هزینه هاى زندگى باشد و حالا 
بازنشســتگان قصد دارند از تامیــن اجتماعى و 
دولت به دیوان عدالت شــکایت کننــد. این در 
حالیســت که منابع خبرى از رد شــدن شکایت 
سال گذشــته جمعى از بازنشســتگان در دیوان 
عدالت خبر مى دهند؛ ظاهراً دیوان عدالت شکایت 
بازنشســتگان تامین اجتماعى بــه عدم اجراى 
قانون در افزایش مستمرى 1402 را وارد ندانسته 
اســت. البته این راى هنوز منتشــر و رسانه اى

 نشده است. 

لاکچرى بازى مست عشق! 
برترین ها |اکران خصوصى فیلم سینمایى 
«مست عشــق» در هتل اســپیناس پلاس کار 
دست دست اندرکاران این پروژه داد. ظاهرا تهیه 
کنندگان «مست عشق» تنها اجازه برگزارى یک 
اکران خصوصى را از سازمان سینمایى گرفته بودند 
اما در نهایت اقدام به بلیت فروشى براى فیلم کردند. 
نکته قابل تامل اینجاست که بلیت اکران خصوصى 
«مست عشــق» 300 هزار تومان بوده که ظاهراً 
تمام بلیت هاى آن نیز فروخته شده است. این مبلغ 
بلیت، براى هیچ فیلم ســینمایى طى این سال ها 
سابقه نداشته و تنها بلیت کنسرت ها و تئاترها با 
مبالغ بالا به مخاطبان عرضه مى شود. ماجرا وقتى 
جالب تر مى شود که روز اکران خصوصى «مست 
عشق» سه شنبه است و  تمام سینماها موظف اند 
بلیت هاى خود را به صورت نیم بها به تماشاگران 
خود عرضه کنند.  مسئولان سازمان سینمایى از 
این اقدام دست اندرکاران «مست عشق» گلایه 
کردند و حتى عنوان شد به خاطر این تخلف بلیت 
فروشى آنها در سینماهاى عادى ممکن است به 
خطر بیفتد. از همین رو گفته مى شود تهیه کنندگان 
«مست عشــق» براى جبران این اتفاق تمامى 
عواید بلیت فروشى گران قیمت هتل اسپیناس را 
به حساب خانه سینما واریز کردند تا خرج هنرمندان 

سالخورده شود.

بر اساس داده هاى سازمان هواشناسى، کشور در سال 
آبى جارى تا 24 اردیبهشت، به طور میانگین 2/9 درصد 
با کاهش بارش روبرو بوده اســت.از ابتداى ماه جارى 
منتهى به 24 اردیبهشت ماه  در کشور به طور میانگین 
42/3 میلیمتر بارش ثبت شــده، در حالى که میزان آن 
در بلندمدت 17 میلیمتر است. در نتیجه 148/2 درصد 
با افزایش بارش نســبت به بلند مدت روبرو بوده ایم.از 
ابتداى فصل جارى تا 24 اردیبهشت ماه به طور میانگین 
84/8 میلیمتر بارش در کشــور ثبت شده که نسبت به 
میانگین بلند مدت با افزایش 59 درصدى بارش روبرو 
هســتیم.از ابتداى ســال جارى تا 24 اردیبهشت ماه 

به طور میانگین 209 میلیمتر بارش در کشور ثبت شده 
که نسبت به میانگین بلند مدت با کاهش 2/9درصدى 
بارش روبرو هستیم.استان هاى اصفهان، ایلام، خراسان 
جنوبى، خوزستان ، سیســتان و بلوچستان، کردستان، 
کرمانشاه،گلســتان، مازندران، همدان و یزد نسبت به 
دوره بلندمدت بارش بیشــترى دریافــت کرده اند که 
بیشــترین آن مربوط به سیســتان و بلوچستان است.

بارندگى در سایر استان ها  کمتر از حد نرمال بوده است 
و در این زمینه  سمنان بدترین وضعیت را تجربه مى کند 
چراکه 38.4 درصد کمتر از حد نرمال طى ســال آبى 

جارى بارش دریافت کرده است.

رئیس فراکسیون کارگرى مجلس شوراى اسلامى درباره 
افزایش حقوق کارگران گفــت: در بودجه 1403 افزایش 
35 درصدى حقوق کارگران دیده شــده و بقیه مسائل را 
دولت و مجلس در حال رایزنى هستند تا بتوانند کارهاى 
جدیدى را براى کارگران انجام دهند.على بابایى کارنامى 
گفت: نماینده کارگران افزایش 35 درصدى حقوق را امضا 
نکرده لذا درخواست ابطال مصوبه به دیوان عدالت ادارى 
داده شده است.وى اظهار کرد: افزایش 35 درصدى حقوق 
کارگران مصوبه شوراى عالى کار اســت و با اینکه یک 
طرفه امضا شده و نمایندگان کارگران آن را امضا نکردند 
باید ابلاغ شود.نماینده مردم سارى و میاندورود در مجلس 

ادامه داد: قانون تاکید کرده که براى افزایش حقوق باید 
نمایندگان کارگران، کارفرما و دولت در جلسه حضور داشته 
باشند، اما چون نماینده کارگران امضا نکردند مى گویند 
اکثریت آن را امضا کردند البته درخواستى به دیوان عدالت 
ادارى داده شــده تا این مصوبه ابطال شود و مجلس هم 
از بعد نظارتى ورود کند، چون قانون فعلى کامل نیســت.
عضو کمیســیون اجتماعى مجلس بیان کرد: باید قانون 
تعیین دستمزد کارگران اصلاح شود، که ما ریسک اصلاح 
قانون را براى کارگران خیلى مثبت نمى دانیم، چون شرایط 
دولت و مجلس به صورتى نیست که هر اصلاحى به نفع 

کارگران تمام شود.

مانى مهدوى
درهاى «ریسباف» امروز بعد از 20 سال به روى عموم 

باز خواهد شد. 
ریسباف، دومین کارخانۀ ریســندگى اصفهان بود که 
بهمن ماه سال 1311 احداث شد و ســرانجام به دلیل 
بدهى  تحت مالکیت بانک ملى درآمد؛ اواخر دهۀ 80 بود 
که تلاش ها براى تبدیل این کارخانه به موزة اصفهان 

آغاز شد، اما این امر تا امروز محقق نشده است.
این در حالى است که حالا بعد از دو دهه به نظر مى رسد 
گره پیچیده ریسباف در حال باز شدن باشد. هفته پیش 
شهردار اصفهان گفت که قرار اســت 29 اردیبهشت 
هم زمان با روز ملى موزه درهاى کارخانه ریسباف پس 
از 20 سال براى مرمت باز شود و تیم مرمتى شهردارى 

در آن مستقر شوند.
على قاسم زاده با اشاره به دلیل تأخیر در تعیین تکلیف 
کارخانه ریســباف اظهار کرد: دلیل آن مسائل حقوقى 
ریســباف بین دو نهاد بود که بایــد اقدامات لازم را در 
بده بستان هاى مالى انجام مى دادند و ریسباف به موزه 

بزرگ اصفهان تبدیل مى شود.
نخستین بار در دولت نهم، استاندار وقت اصفهان اعلام 
کرد، قصد خرید این کارخانه و تبدیل آن به موزه بزرگ 
اصفهان را دارد، امــا به نظر مى رســد، به دلیل توافق 

نکردن با بانک ملى  این اتفاق عملیاتى نشد.
در این مورد شهردار اصفهان در آذر سال 93 اعلام کرد 
که شهردارى براى احداث موزه صنایع دستى در کارخانه 
ریسباف در آن ســال بودجه اى تعیین کرده است، اما 
به دلیل پیشنهادى از سوى وزارت راه و شهرسازى در 

این ارتباط فعالیت خود را متوقف کرد.
رســانه ها همچنان پیگیر موضوع کارخانه ریســباف 
بوده اند و مدیران وقــت اصفهان هر کــدام در زمان 
مسئولیت خود جلســات مختلفى را براى رفع مشکل 
آن تشــکیل دادند تا در نهایت در دى سال 95 قرارداد 
واگذارى کارخانه ریسباف اصفهان از سوى بانک ملى 
به وزارت راه و شهرسازى با حضور عباس آخوندى وزیر 
وقت راه و شهرسازى، رسول زرگرپور استاندار اصفهان 
و مدیرعامل بانک امضا شد تا واگذارى این کارخانه و 
اجراى عملیات تغییر کاربــرى و تبدیل آن به موزه در 

شکل رسمى به حرکت خود ادامه دهد.

در ســال هاى اخیر میــراث فرهنگى، شــهردارى و 
استاندارى اصفهان پیگیرى هاى مکررى انجام دادند 
تا این کارخانه را به موزه بــزرگ اصفهان تبدیل کنند 
و سرانجام این طلســم پس از سال ها با توافق و تعامل 
میراث فرهنگى، شــهردارى و نهادهاى مهم شهرى 
اصفهان با بانک ملى شکسته شد تا رؤیاى زنده شدن 
ریسباف و تبدیل کاربرى آن به فضاى فرهنگى محقق 

شود.

در جدیدترین تحــول در این باره رســول میرباقرى 
رئیس کمیسیون عمران، معمارى، شهرسازى و بافت 
تاریخى شوراى اسلامى شهر اصفهان گفته است که 
این مجموعه با کمک اســتاندارى و میراث فرهنگى 
تحویل موقت به شهردارى شده اســت و در روز ملى 

موزه عملیات مرمت ساختمان ریسباف آغاز مى شود.
وى با بیان اینکه در حال حاضر یکى از سوله هاى اصلى 
کارخانه ریسباف به طور کامل مرمت شده است و به طور 
کلى موارد مربوط به فضاى سبز، نظافت و قسمت هایى 
از کارخانه که ایمن و قابل بهره بردارى است، مى تواند 
در اختیار شــهروندان قرار گیرد، افزود: به مناسبت روز 
موزه همایش و رویدادى در این مکان برگزار و مرمت 
سایر بخش هاى موزه به طور رسمى با حضور هنرمندان 
و علاقه مندان به میراث فرهنگى و دغدغه مندان بافت 

تاریخى شهر اصفهان آغاز مى شود.
رئیس کمیسیون عمران، معمارى، شهرسازى و بافت 
تاریخى شوراى اســلامى شــهر اصفهان با اشاره به 
قرارداد امضا شده بین شــهردارى اصفهان و اداره کل 
میراث فرهنگى اصفهان، تصریح کرد: امیدوارم قرارداد 
قابل قبولى توسط میراث براى شهردارى اصفهان آماده 
شــود، چراکه این پروژه نیازمند هزینه زیادى است تا 
بتوان مرمت قسمت هاى دیگر کارخانه را کامل کرد و 

به چرخه خدمت درآورد.
وى تاکید کرد: قرارداد مذکور باید حداقل 50 ساله باشد 
تا هزینه هاى جارى قابل توجیه شود؛ این هزینه ها از آن 
شهروندان اســت و اگر قرار باشد شهردارى قراردادى 

قوى در این باره نداشته باشد، طبق عقل و قانون هزینه 
کردن زیاد براى کارخانه ریسباف جایز نیست.

میرباقرى خاطر نشان کرد: سعى ما بر این است که از روز 
افتتاحیه به صورت دائم ساعاتى از روز در موزه ریسباف 
به روى شهروندان باز باشد و بتوانیم این مجموعه را به 

موزه اى زیبا و قابل قبول براى شهرمان تبدیل کنیم.
مصوبه تبدیل این کارخانه به مــوزه و واگذارى آن به 
وزارت میراث فرهنگى، گردشگرى و صنایع دستى (که 
آن زمان سازمان نام داشت) به ســال 89 باز مى گردد 
که طى آن، طرحى از سوى اداره کل میراث فرهنگى، 
گردشــگرى و صنایع دستى اســتان به هیئت دولت 
وقت ارائه شــد که در قالب آن، کارخانه ریســباف  به 
منظور ایجاد موزه منطقه اى اصفهان به سازمان میراث 
فرهنگى صنایع دستى و گردشــگرى منتقل شود، که 
البته این مصوبه  در اجرا با اعتــراض بانک ملى مواجه 
شــد. این اعتراض موجب شد تا اســتاندارى اصفهان 
رایزنى هایى را با معاون اول رئیس جمهور وقت، وزیر 
امور اقتصادى و دارایــى و وزارت میراث فرهنگى که 
آن زمان در قالب ســازمان فعالیت داشت را در دستور 

کار قرار دهد.
 سرانجام تصمیم گیرى در خصوص این پروژه به استان 
واگذار شد و به دلیل ثبت این کارخانه در فهرست میراث 
ملى و با توجه بــه غیر قانونى بــودن تخریب بناهاى 
تاریخى ثبت ملى شده،  استاندارى اصفهان اعلام کرد 
که  کمیسیون ماده پنج مى تواند با تغییر کاربرى زمین، 
مقدمات ایجاد موزه منطقه اى در اصفهان را فراهم کند؛ 

اما حتى تصمیم این کمیسیون مبنى بر اینکه کارخانه 
ریسباف به یک مجموعه خدماتى فرهنگى تبدیل شود 

نیز در آن دوره عملى نشد.
این وضعیت تا امروز ادامه داشــت و مهم این که حتى 
آیت ا...طباطبایى نژاد، امــام جمعه اصفهان هم حدود 
یک ماه پیش در نخستین روزهاى کارى امیر کرم زاده، 
مدیر کل جدید میراث فرهنگى اصفهان از او خواست در 
شکل گیرى موزه بزرگ اصفهان تلاش کند. موزه اى 
که گفته مى شود قرار است در محل کارخانه ریسباف 

احداث شده و تبدیل به بزرگ ترین موزه کشور شود.
روز چهارشنبه هفته پیش على صالحى سخنگو و عضو 
هیئت رئیسه شوراى اسلامى شهر اصفهان در صفحه 
شخصى خود در اینستاگرام نوشت کهتبدیل ریسباف 
به موزه بزرگ، آرزوى 20 ســاله اى بود که این دوره با 
هم افزایى مدیران و نمایندگان اســتان و شهر، رنگ 
واقعیت مى گیرد و کارخانه ریســباف در حال بازگشت 
به تنظیمات کارخانه اســت. صالحى 29 اردیبهشــت 
را روزى براى شروع واقعى شــدن رویاهاى 20 ساله 

اصفهان توصیف کرد.
به نظر مى رسد سرنوشــت کارخانه ریسباف در سال 
هاى آتى آزمون بزرگى براى شهردارى اصفهان خواهد 
بود. این دستگاه خدماتى از امروز کار مرمت آنچه از این 
کارخانه تاریخى به جا مانده را آغاز خواهد کرد اما آیا مى 
تواند روال جارى را به سمتى هدایت کند که رویاى 20

ساله اصفهان براى داشتتن یک موزه بزرگ و نمونه به 
طور کامل محقق شود؟

احداث موزه بزرگ اصفهان در محل تاریخى ترین کارخانه نساجى محقق خواهد شد؟

آغاز دوران جدید «ریسباف» از امروز  رقابت 2 نامزد
 براى ریاست مجلس

با وجودى کــه فعالیت مجلس  خبرآنلاین |
دوازدهم از 7 خرداد شــروع مى شــود اما از همان 
روزهاى ابتدایى اعــلام نتایج انتخابات، لابى هاى 
گسترده اى در مجلس براى انتخابات هیات رئیسه 
شکل گرفت و هر روز هم جدى تر مى شود تا جایى 
که شــنیده ها از نمایندگان مجلــس و راهروهاى 
بهارســتان حکایت از تعدد کاندیداها براى کسب 
ارکان هیات رئیسه و کمیســیون هاى تخصصى 
مجلس دارد. آخرین شنیده ها از گزینه هاى ریاست 
مجلس دوازدهم این است؛ اصلى ترین کاندیداهاى 
ریاســت مجلــس  محمدباقر قالیبــاف و مجتبى 
ذوالنورى است. در جلسات اخیر مجلس، ذوالنورى 
در غیاب قالیباف، صحبت هاى مفصلى با نمایندگان 
فعلى منتخب دوره بعد داشته که از دید خبرنگاران و 

عکاسان پنهان نمانده است.

کدام ارگان ها مشمول 
تعطیلى شنبه ها نمى شوند؟ 

یکى از نمایندگان مجلس گفت:  خبرآنلاین|
جزییات این که چه دســتگاه هایى، سازمان هاى 
و نهادهایى در شــنبه تعطیل خواهنــد بود، طبق 
آیین نامــه دولت تعییــن مى شــود.  محمدعلى 
محســنى بندپى بیان کرد: این قانون مخالفین و 
موافقین خیلى زیادى داشت و با اینکه روزهاى آخر 
مجلس یازدهم است و مجلس رمقى براى بررسى 
موضوعات نداشته باشــد و همچنین 166 نماینده 
فعلى در مجلس بعدى حضور ندارند، ولى مصوب 
شد که شنبه ها تعطیل شود و تا ببینیم نظر شوراى 
نگهبان چه خواهد بود. این نماینده اشاره کرد: بعد 
اینکه این قانون اجرا شود، دیگر پنجشنبه ها تعطیل 
نخواهد بود. یعنى همانطور که ما چهارشنبه را تا آخر 
وقت سرکار هستیم، پنجشنبه را هم سرکار هستیم 
و دوباره یکشنبه ســرکار برمى گردیم. این کلیات 
قانون است، اما جزییات این که چه دستگاه هایى، 
ســازمان هاى و نهادهایى در شنبه تعطیل خواهند 
بود، طبق آیین نامه دولت تعیین مى شــود. وى در 
نهایت گفت: بخش عمده مىگفتند که ما به دولت 
اجازه دهیــم 5 روز کارى را خــودش تعیین بکند. 
اما این شرایط باعث مشــکل و ناهماهنگى در کل 

کشور مى شد.

کالابرگ الکترونیک موفق 
عمل کرد

روزنامه جوان |رییس کمیسیون اجتماعى 
مجلس شوراى اسلامى با اشــاره به اینکه استقبال 
از طرح کالا برگ الکترونیــک بالا بوده و تاکنون 53

میلیون نفر تحت پوشــش قرار گرفته اند، گفت: این 
طرح در برنامه ریزى براى استفاده جامعه هدف موفق 
عمل کرده است. ولى اسماعیلى درباره اجراى طرح 
کالا برگ الکترونیک اظهار داشت: در نشستى که با 
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعى و معاونان وى برگزار 
شد، راستى آزمایى اجراى این طرح مورد بررسى قرار 
گرفت. وى افزود: 220 هزار فروشگاه به این سامانه 
متصل شده و از حدود 61 میلیون ایرانى واجد شرایط، 
بیش از 53 میلیون نفر از طــرح فجرانه یا همان کالا 

برگ الکترونیک برخوردار شده اند.

پوتین و شى دیدار کردند
فارس |  رئیس جمهور روسیه ولادیمیر پوتین 
روز پنجشنبه وارد پکن شد و در تالار بزرگ خلق پیش 
از آغاز مذاکرات دوجانبه، مورد استقبال همتاى چینى 
قرار گرفت. بعد از خوشامدگویى شى به پوتین و تبریک 
انتخاب مجددش، هیأت هاى دو طرف با حضور وزیر 
خارجه روسیه سرگئى لاوروف و وزیر دفاع جدید این 
کشور آندرى بلوسوف مذاکرات خود را آغاز کردند.  در 
حالى که پوتین، چین را شریک اصلى تجارى روسیه 
خواند و شى جین پینگ را دوست بزرگ خود خطاب 
کرد، رئیس جمهور چین هم در هفتاد و پنجمین سالگرد 
برقرارى روابط دیپلماتیک، دو کشــور را دوستان و 
شرکاى قابل اعتماد توصیف کرد.  شى همچنین روابط 

نزدیک طرفین را مناسب براى صلح خواند.

حسینعلى حاجى دلیگانى عضو کمیسیون قضایى و حقوقى مجلس شوراى 
اسلامى و منتخب دوازدهمین دوره انتخابات مجلس شوراى اسلامى از حوزه 
انتخابیه شاهین شهر و میمه در گفتگویى درباره عملکرد مجلس یازدهم از 

جمله به ماجراى نمایندگانى پرداخت که خودروى شاسى بلند گرفتند. 
  ماجراى شاسى بلندها معلوم نشد چه شد؟

نگذاشتند مشخص بشــود. بارها خواســتیم و نامه نیز نوشتیم و گفتیم که 

این موضوع را تعییــن تکلیف کنید و واقعیت را بگوییــد به نظر بنده برخى 
نمى خواستند.

  چند نفر خودرو شاسى بلند گرفته بودند؟
عدد خاصى مشخص نیست شنیده ها همانى است که در رسانه ها پخش شده 

است  فهرست هایى آمد بیرون و کذب هم منتشر شد.
  شما چند نفر را شنیدید که شاسى بلند گرفتند؟

من حدود 130 تا 140 نفر را شــنیدم و این راهم شــنیده بودم که برخى از 
آیا براى اقوام خود نیز خودرو گرفته بودند. بارها خواســتیم که آن افرادى 
که شاسى بلند نگرفته بودند اسامى شان اعلام شــود. در دورانى که بحث 
شفاف سازى را یکى از مباحث این مجلس داشتیم و ابتدا متأسفانه رأى نیاورد 
و دچار فرصت سوزى شده ایم در همین اوضاع یکى از مباحث تاریک مطرح 

مى شود و هیچ وقت شفاف سازى نشد.

140 نماینده شاسى بلند گرفته بودند! 

معاون وزیر تعاون،کار و رفــاه اجتماعى افزایش 50
درصدى مراکز آموزش جوار کارگاهى را از راهبردهاى 
سازمان فنى و حرفه اى در سال جارى برشمرد و گفت: 
توسعه دیپلماســى مهارت را به عنوان یک سیاست 
خلاقانه در ارتباط با سایر کشورها در دستور کار داریم.

مهرداد عظیمى از وجود بیش از 4100 مرکز آموزش 
جوار کارگاهى در کشور به منظور تربیت نیروى ماهر 
و متخصص خبر داد و گفت: در ســال جارى افزایش 
50 درصدى مراکز آموزش جوار کارگاهى را به عنوان 
یک راهبرد اساسى در دستور کار داریم.سازمان فنى و 
حرفه اى با داشتن بیش از 22 هزار آموزشگاه آزاد فنى 
و حرفه اى، 658 کارگاه آموزش دولتى، 5000 مربى 
در بخش دولتى و 4160 آموزشگاه جوار کارگاهى در 
صنایع بزرگ سهم بسزایى در امر مهارت آموزى دارد.

وى تاکید کرد: با وجود مراکز آموزشى و آموزشگاه هاى 

آزاد مهارتى،60 درصد ماموریت سازمان آموزش فنى و 
حرفه اى توسط بخش خصوصى انجام مى شود.

معاون وزیر تعاون،کار و رفــاه اجتماعى در عین حال 
توسعه دیپلماســى مهارت را از جمله برنامه هاى در 
اولویت سازمان فنى و حرفه اى برشمرد و گفت: تقویت 
دیپلماسى مهارت با کشورهاى همسایه از برنامه هایى 
است که امسال با جدیت دنبال خواهیم کرد و معتقدیم 
که از طریق آن مى توان در صدور توانمندى هاى ایران 
در امر آموزش هاى مهارتى به کشورهاى هدف بهره 

بردارى کرد.
عظیمى آمادگى سازمان فنى و حرفه اى در خصوص 
اعزام مربى به کشورهاى همسایه، تربیت نیروى کار 
ماهر مورد نیاز بازار کار کشــورهاى هــدف و انتقال 
تجربیات در زمینه مهارت ها و استانداردهاى آموزشى 

را اعلام کرد. 

رئیس مجمع تشخیص مصلحت نظام با اشاره به اتمام 
رسیدگى به طرح الزام به ثبت رسمى اموال غیرمنقول 
در مجمع تشخیص مصلحت نظام، اظهار امیدوارى 
کرد با اجراى این طــرح از تخلفات مختلف در حیطه 
اموال غیرمنقول جلوگیرى و آثار و برکات آن در کشور 

مشاهده شود.
آیت االله صادق آملى لاریجانى  با بیان تاریخچه بررسى 
این طرح مهم در کمیسیون حقوقى و قضایى مجمع 
تشخیص مصلحت نظام که پس از ده ها جلسه گروه 
هاى کارشناسى به صحن آمده و در صحن مجمع هم 
طى جلسات متعدد مورد بررســى قرار گرفته، اظهار 
داشت: این قانون مهم که قانون سرنوشت سازى است 
نیاز به تبیین و تشریح دارد؛ زیرا برخى از ساختارهاى 
جدید در آن تاسیس شده که نیازمند کار رسانه اى از 
سوى دستگاه هاى اجرایى و اعضاى مجمع بویژه از 

سوى صدا و سیما مى باشد تا اجراى آن تسهیل گردد.
آیت االله آملى لاریجانى با اشــاره به اینکه مسئولیت 
کمیسیون حقوقى و قضایى مجمع تشخیص مصلحت 
نظام با رئیس قوه قضائیه است، اظهار داشت: امیدواریم 
با اشرافى که ایشان نسبت به سازمان ثبت اسناد دارند و 
بخش قابل توجهى از این قانون در آن سازمان اجرایى 
خواهد شد، با دقت ســامانه هاى مورد نیاز آن ایجاد 
و راه اندازى شــود تا کار مراجعان با ســرعت و دقت 

انجام پذیرد.
رئیس مجمع تشــخیص مصلحت نظــام در پایان 
اظهارات خود، اجراى این قانون را کار بسیارعظیمى 
براى سامان دادن ثبت اسناد اموال غیرمنقول در کشور 
دانســت و گفت: ان شــااالله اجراى این قانون مانع از 
انجام تخلفات متعدد در نقل و انتقال اموال غیرمنقول 

و موجب آثار و برکات فراوان در کشور شود.

طرح الزام به ثبت رسمى اسناد تصویب شدصدور مهارت هاى فنى و حرفه اى به کشورهاى همسایه
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کمک جشنواره شیخ بهایى به 
شکل گیرى فناورى هاى خاص 

74 درصد جرائم سایبرى
 اصفهان در حوزه اقتصادى است

گروگانگیرى در اصفهان
فرمانـده یـگان ویـژه اصفهـان جزئیـات ماجـراى 
گروگانگیرى پیرزن 73 ساله را تشـریح کرد. سردار 
رضا نصیرى اظهار داشت: ساعت 17 روز چهارشنبه 
26 اردیبهشـت فردى به دلیل اسـتفاده از مواد روان 
گردان(شیشـه) اقدام به گروگان گرفتـن پیرزن 73 
ساله کرده و باعث رعب و وحشت ساکنین محله شده 
بود. وى گفت: در ادامه ماموران نوپو در یک عملیات 
ضربتى بدون هیچ گونه درگیرى و آسیب به گروگان ، 
گروگان گیر را خلع سلاح و دستگیر کرده و و گروگان 
را در نهایت سلامتى آزاد کردند. فرمانده یگان ویژه 
اصفهان خاطرنشـان کـرد: در بازرسـى از مخفیگاه 

متهم مقادیرى سلاح سرد کشف و ضبط شد.

سرعت وزش باد
 به 96 کیلومتر رسید

کارشـناس پیش بینى اداره کل هواشناسى اصفهان 
با اشـاره به وزش باد شـدید لحظـه اى در آخر هفته 
گذشته در نقاط مختلف استان گفت: روز چهارشنبه 
بیشـترین سـرعت وزش باد در شـهر اصفهان با 96 
کیلومتر بر سـاعت ثبت شـده اسـت. مینـا معتمدى 
افزود: وزش باد شدید لحظه اى تا اوایل هفته جارى 
همچنان در ساعت هاى عصر و شب در استان پیش 

بینى مى شود.

کشف319 کیلو مواد مخدر 
در اصفهان  

فرمانـده انتظامـى اسـتان اصفهـان از کشـف 319 
کیلوگرم مواد مخدر از نوع شیشه، هرویین و تریاك 
از یـک قاچاقچى مسـلح در عملیات ویـژه ماموران 
پلیس مبـارزه با مـواد مخدر خبـر داد. سـردار حمید 
علینقیـان پور گفـت: در راسـتاى اجراى طـرح ارتقا 
امنیت اجتماعى و برخورد قاطع با سـوداگران مرگ، 
مامـوران پلیس مبـارزه با مـواد مخدر مرکز اسـتان 
بـا انجـام کار دقیـق پلیسـى از حمـل و جابه جایـى 
محموله اى از مواد افیونى توسـط یـک قاچاقچى در 
یکـى از جاده هاى اردسـتان مطلـع شـدند. فرمانده 
انتظامى اسـتان اصفهان افـزود: در نهایت خودروى 
سـمند قاچاقچى مواد مخدر در یک عملیات ضربتى 
و منسجم پلیسى توقیف، متهم دستگیر و از وى یک 
قبضه سلاح کلاشینکف به همراه پنج خشاب و 130 
تیر جنگى کشف شـد. در این عملیات 282 کیلوگرم 
شیشـه، 25 کیلوگرم هرویین و 12 کیلوگرم تریاك 

کشف شد.

تجلیل از کارگر پاك دست  
مدیـر منطقـه 5 شـهردارى اصفهـان از على اصغـر 
محمدى کارگر پاك دسـت امور شهر این منطقه که 
یک دستگاه گوشى آیفون را به صاحبش بازگردانده 
بود، تقدیر کرد. حسـین کارگر اظهار کرد: على اصغر 
محمدى یکـى از کارگـران امور شـهر اداره خدمات 
شهرى منطقه 5 شهردارى اصفهان داراى 20 سال 
سـابقه فعالیت اسـت که هنگام تمیز کردن جوى در 
یکى از خیابان هاى این منطقه یک دسـتگاه گوشى 
موبایـل آیفون را پیدا کـرد. این کارگر پاك دسـت با 
پیگیرى زیاد صاحب گوشى را پیدا کرد و به صاحبش 

بازگرداند. 

42 مدرسه استان
 از چرخه آموزش خارج شد

فرونشست زمین، 42 مدرسه را در استان اصفهان از 
چرخه آموزش خارج کرده اسـت. مدیرکل نوسـازى 
و تجهیز مـدارس اسـتان اصفهان ضمن بیـان این 
مطلب گفـت: در حال حاضر 450 طرح آموزشـى در 
اسـتان در حال اجراسـت که 80 درصد تعهد ساخت 
آن با مشارکت خیران است. ناصر فتحى افزود: 150 
طرح هم با کمک 100 درصدى خیران تکمیل شده و 
منتظر تامین منابع دولتى براى تجهیز و بهره بردارى 
اسـت. مدیرکل نوسـازى مدارس اسـتان اصفهان، 
مشکل اساسى در اسـتان را قدیمى و فرسوده بودن 

فضا هاى آموزشى اعلام کرد.

آرمان کیانى
در حالى که مدت هاست موضوع کارکرد فروشگاه هاى 
بزرگ عرضه محصولات خوراکــى در اصفهان صداى 
خرده فروشان رادرآورده است، اما ظاهراً سیاست مدیران 

ارشد استان بر افزودن به تعداد این فروشگاه هاست.
از جمله فروشگاه هاى زنجیره اى بزرگ که سال هاست 
در اصفهان محل جذب خریداران زیادى شــده است، 
فروشگاه هاى کوثر اســت. این فروشــگاه ها توسط 
شهردارى در چهار گوشه شــهر اصفهان احداث شده و 

همچنان هم کار تکمیل تعدادى از آنها ادامه دارد.
تا کنون حدود 16 بازار روز کوثر در نقاط مختلف شــهر 
اصفهان احداث شده که شــهردارى معتقد است همین 
تعداد پاسخگوى شهروندان اصفهانى است و در صورت 
نیاز نقاطى از شــهر به وجود این بازارها دست به احداث 
شعبه هاى دیگر کوثر خواهد زد. اما آنچه این روزها در 
شهر به چشم مى آید، تکمیل شعبه هایى است که مدت 
هاست از آغاز تکمیل آنها مى گذرد. یکى از این شعبه ها، 
بازار روز کوثر 11 اصفهان است که گفته شده در مراحل 

پایانى ساخت قرار دارد و به زودى بهره بردارى مى شود.
بازار روز کوثر 11 در منطقه 2 شــهردارى و جنب پارك 
قلمستان واقع شــده و به گفته امیرحســین ماه آورپور 
مدیرعامل ســازمان ســاماندهى مشــاغل شهرى و 
فرآورده هاى کشاورزى شــهردارى اصفهان در فضایى 
به مســاحت 1700 متر مربع و با زیربنایى به مساحت 
3000 متر مربع با حدود 70 میلیارد تومان هزینه جهت 
احداث، حدود 65 درصد پیشــرفت فیزیکى داشته و در 

آن بخش هایى شامل ســالن هایپر عرضه مواد غذایى، 
زیرزمین به عنوان انبار، ساختمان ادارى و سالن رستوران 
جانمایى شده که تا تابســتان امسال وارد چرخه خدمت 
به شــهروندان مى شــود. جالب آنکه این بازار به دلیل 
ناایمن بودن به صورت کامل تخریب و اکنون در مراحل 

پایانى احداث مجدد قرار دارد.

  نگران باشند، نگران نباشند!
گسترش فروشگاه هاى زنجیره اى عرضه مواد غذایى در 
حالى است که عرضه کنندگان خرد از این موضوع نگران 
هستند. در طول همه این سال ها اتحادیه هایى که به طور 
مستقیم با عرضه مواد غذایى در ارتباط بوده اند از تگثیر 
فروشگاه هاى کوثر گله و شکایت داشته و خواستار توقف 

گسترش چنین فروشگاه هایى شده اند.
مســئولان شــهردارى اصفهان اما همه این گلایه ها 
را مشــخصاً درباره فروشــگاه هاى کوثر رد مى کنند. 
مدیرعامل ســازمان میادین میوه و تره بار و ساماندهى 
مشاغل شــهرى شــهردارى اصفهان در پاسخ به این 
پرسش که آیا بازارهاى روز کوثر موجب آسیب به مشاغل 
خرد مى شود مى گوید: «بازارهاى روز کوثر را نه در افق 
مشاغل خرد، بلکه باید به دید رونق اقتصادى در سطح 
کلان به ویژه محرك تولیدکننده و افزایش اشتغال زایى 

نگاه کرد.»
این پاسخ دو پهلو به شکلى صریح تر توسط نمایندگان 
شوراى شهر هم تکرار مى شــود. همین هفته گذشته 
سیدامیر سامع نایب رئیس شوراى اسلامى شهر اصفهان 

در بازدید از یکى از فروشگاه هاى کوثر گفت که به نظر 
مى رسد بازارهاى روز کوثر اصفهان از نظر کیفیت و قیمت 
در نقطه بهره ورى مطلوب قرار دارد و ابراز امیدوارى کرد 
به گفته او روز به روز وضعیت بهتر این بازارها را در سطح 

شهر شاهد باشیم.
او همچنین گفت: «قرار است بازارهاى روز کوثر به تعداد 
مناسب و در حدى که به تنظیم قیمت ها در قسمت هاى 
مختلف شــهر کمک کند، در چرخه خدمت رســانى به 
شهروندان قرار گیرد تا نیازهاى زندگى آن ها را برآورده 

کند.»
از سوى دیگر مدیران شــهردارى اصفهان، نفس وجود 
فروشــگاه هاى کوثر را نه فقط دسترسى مردم به مواد 
غذایى در هر گوشه شهر بلکه بسیار گسترده تر مى بینند. 
ماه آورپور مــى گوید: «بازارهاى کوثــر با هدف تنظیم 
بازار و حذف واسطه ها راه اندازى شــد که خوشبختانه 
این اهداف تاکنون محقق شــده و طى دو سال گذشته 
مرجع مورد وثوق در حوزه توزیع کالاها بوده است. این 
بازارها در مواقع بروز بحران ها نیز نقش پدافندى دارند 
و تاکنون توانســته اند در تنظیم بازار هنگام بروز بحران 

مؤثر عمل کنند.»
طبیعى است چنین بینشــى مورد توافق اتحادیه هاى 
عرضه کننده مواد خوراکى نخواهد بود اما از سویى آنها 
یاراى توقف برنامه هاى شهردارى در احداث فروشگاه 
هاى کوثر را هــم ندارند و تنها دل به این بســته اند که 
ظاهراً شــهردارى فعلاً پذیرفته بر تعداد بازارهاى کوثر 

اصفهان بیشتر از این اضافه نکند.

گسترش بازارهاى کوثر 
متوقف مى شود؟ 

رئیــس پلیــس فتــا اســتان اصفهــان گفــت: 74 
درصــد از ســهم جرائــم ســایبرى اســتان مربــوط 
بــه مســائل اقتصــادى، لینک هــاى آلــوده و 
خریــد در بســتر فضــاى مجــازى و ســایت هاى

 آگهى پذیر است.
سید مصطفى مرتضوى با اشاره به کلاهبرداران فضاى 
مجازى اظهار کــرد: کلاهبردارانى که در داخل کشــور 
فعالیت دارند و متوارى مى شوند، در اسرع وقت در اقصى 
نقاط کشور بازداشت و تحویل مراجع قانونى داده مى شوند.

مرتضوى بیان کرد: 74 درصد از سهم جرائم سایبرى استان 
مربوط به مسائل اقتصادى، لینک هاى آلوده و خرید در بستر 

فضاى مجازى و همین طور سایت هاى آگهى پذیر است.
رئیس پلیس فتاى استان اصفهان گفت: در حوزه لینک 
هاى آلوده عددهاى آمارى اینطور به ما نشان مى دهد که 

روند منطقى ترى را نسبت به سال هاى پیش داشته ایم.
وى خاطرنشــان کرد: وقــوع برداشــت هاى غیر مجاز 
از لینک هاى آلوده در ســال گذشــته 40 الى 45 درصد 
بوده امــا در این چنــد روز اخیر از شــروع ســال جدید 
مى بنیم که این ارقــام کمتر و به حــدود 6 الى 7 درصد 
رســیده که البته این مسأله نشــان دهنده آگاه سازى و 
اطلاع رسانى هاى خوب و به موقع پلیس فتا و رسانه ها به

 مردم است.

وزیر علوم در حاشیه بازدید از هجدهمین جشنواره ملى 
فن آورى شــیخ بهایى گفت: برگزارى این جشنواره ها 
کمک مى کند افــرادى که ایده هایى منجــر به تولید 
محصول دارند، کنار هم قرار بگیرند و همین آشنا شدن 
با توانمندى هاى یکدیگر به شــکل گیرى فناورى هاى 
چندرشــته اى کمک مى کند.محمد على زلفى گل در 
حاشــیه بازدید از هجدهمین جشــنواره ملى فن آورى 
شیخ بهایى اظهار کرد: خدا را شــکر مى کنیم که تولید 
و فناورى در کنار خلق ثروت و خدمــت از طریق علم 
و دانش در کشــور ما در حال رشد و نمو و نهادینه شدن 
است.وى در رابطه با جشنواره شیخ بهایى که در محل 

شــهرك علمى تحقیقاتى اصفهان برگزار شده است، 
افزود: برگزارى این جشنواره ها کمک مى کند افرادى 
که ایده هاى دارند که مى تواند منجر به تولید محصول 
شود، اینجا توانمندى هاى خود را عرضه کنند و در کنار 
یکدیگر قرار مى گیرند.وزیر علوم ادامه داد: علاوه بر این 
به دلیل اینکه بازدید کنندگانى از بیرون مراجعه مى کند 
نوعى بازاریابى اتفاق مى افتد و یک رقابت فناورانه شکل 
مى گیرد که در نتیجه آن هم افراد توانمند دیده و معرفى 
مى شوند و هم اینکه در این جشنواره شیخ بهایى ثبت و 
ضبط مى شود و بعداً مى توانند از حضور خود در جشنواره 

براى مراحل بعدى بهره ببرند.

مرکز جامع سرطان در نجف آباد
 در دست ساخت است

 احداث اولین شهرك صنعتى فرآورى عناصر 
معدنى در نائین 

 سمیرم، رکوردار افزایش تولد در استان

خانه دار شدن مردم زواره سرعت مى گیرد

انتصاب دستیار فرماندار در امر مردمى سازى دولت

خورزوق، قطب تولید سفره قلمکار کشور است

 نصف جهان  نماینده مــردم نجف آباد در مجلس از 
ساخت مرکز جامع ســرطان در نجف آباد خبر داد. 
ابوالفضل ابوترابى اظهار کرد: طى ســال هاى اخیر 
اقدامات خوبى در راســتاى توســعه این فضاها در 
شهرها و روســتاهاى شهرســتان نجف آباد اتفاق 

افتاده است.
وى اضافه کرد: در حال حاضر نیز توســعه فضاهاى 
درمانى بــه صورت تخصصــى را در دســتور کار 

داریم کــه امیدواریم بــا همراهى وزیر بهداشــت 
به انجام برسد.

نماینده مــردم نجف آباد در مجلس بــا بیان اینکه 
یکى از فضاهاى در دســتور کار در زمینه تخصصى 
راه اندازى مرکز جامع سرطان است، گفت: عملیات 
اجرایى این پروژه به همت خیران آغاز شده و بخش 
شیمى درمانى نیز توسط بخش خصوصى در دست 

بهره بردارى است.

 نصف جهان  آئین کلنگ زنى ایجاد اولین شــهرك 
صنعتى فــرآورى عناصر معدنى کشــور در محور 
نائین به انارك به وسعت 200 هکتار برگزار شد که 
میهمان این قسمت از سفر استاندار اصفهان به نایین 
در این حوزه مربوطه، رسول سوارى رئیس شرکت 

شهرك هاى صنعتى استان اصفهان بود.
ســیدرضا مرتضوى در جریان این آئین کلنگ زنى 
اظهار کرد: در راســتاى ایجاد زنجیره ارزش و خلق 
ثروت از وجود عناصر مختلف و متعدد معدنى موجود 
در پهنه شهرســتان نائین، پروژه احداث شــهرك 
صنعتى فرآورى مواد معدنى در زمینى به مســاحت 
200 هکتار در کیلومتر 17 محــور نائین به انارك، 

کلنگ زنى شد.
وى ادامه داد: ظرفیت هاى مختلف و متعدد معدنى 

در منطقه مرکزى کشور وجود دارد و به تعبیرى این 
مناطق جدول مندلیف کشور ما هستند.

استاندار اصفهان عنوان کرد: بسیارى از عناصر و مواد 
معدنى که در حوزه هاى مختلف نیاز است را در این 

منطقه شاهد هستیم.
وى در ادامه گفت: با مطالعاتى که در مجموعه صمت 
استان و شرکت شهرك هاى صنعتى انجام شد این 
زمینه فراهم گردید تا در شهرســتان نائین شــاهد 
استقرار این شهرك مؤثر در حوزه مواد معدنى باشیم.
اســتاندار اصفهان افزود: در این راســتا جلســات 
و نشســت هاى کارشناســى متعــددى برگــزار 
شــده اســت و امروز پس از طى کــردن مراحل 
متعدد به نقطــه آغاز حرکت اجرایى این شــهرك 

رسیدیم.

 نصف جهان  شهرســتان ســمیرم بــا افزایش 21 
درصدى نرخ تولد رکوردار ولادت در استان است.

مدیرکل ثبت احوال استان اصفهان گفت: شهرستان 
ســمیرم با افزایش 21 درصدى در صــدر آمار تولد 

نوزداران در استان قرار دارد.
مجتبى یکتامنــش افزود: میــزان ولادت نوزادان 
امسال در اســتان ســه هزار و 970 مورد بوده که از 
این تعداد هزار و 889 نوزاد دختر و دو هزار و 81 نوزاد 

پسربوده اند.
وى گفت: از ولادت هاى ثبت شــده امسال نوزادان 
در این استان،80 مورد دوقلو، سه مورد سه قلو و یک 

مورد چهارقلو بوده است.
مدیــرکل ثبت احوال اســتان اصفهــان گفت: در 
فروردین امســال، میزان ازدواج ها در استان هزار و 
471 مورد و تعداد طلاق ها با آمارکاهشى 415 مورد 

بوده است.

 نصف جهان   الحاق 18/8 هکتار اراضى براى زواره 
اردستان در راستاى ساخت مسکن یک خبر خوش 

براى اهالى زواره است.
محمد على نریمانى، رئیس بنیاد مســکن اردستان  
اظهار کرد: طرح نهضت ملى مسکن برنامه راهبردى 
دولت براى خانه دار شدن مستاجران، کاهش قیمت 
مســکن و حل بسیارى از مشــکلات قشر ضعیف 

جامعه است.

وى افزود: بــا وجود چالش هاى پیــش روى طرح 
نهضت ملى مسکن در شهرســتان، اجراى طرح ها 
در سه شهر اردســتان، مهاباد و زواره از سال 1401 
آغاز شده و ســاخت واحدهاى مسکونى در مراحل 
مختلف پیشرفت قرار دارد.نریمانى خاطرنشان کرد: 
نظم بخشیدن به موضوع مســکن با هدف کمک 
به قشر ضعیف جامعه جزو اولویت ها و از مهم ترین 

برنامه هاى بنیاد مسکن است.

 نصــف جهــان  دســتیار فرمانــدار برخــوار در امر 
مردمى ســازى دولت در جلسه شــوراى ادارى این 
شهرستان منصوب شد. حجت الاسلام مهدى امینى 
دستیار استاندار اصفهان در امر مردمى سازى دولت 
در این آئین بر گسترش و توسعه حکمرانى مردم در 

اداره امور تاکید کرد.
وى بر اهتمام و توجه مدیران به اراده و ظرفیت مردم 

در حکمرانى و تســهیل شکوفاسازى ظرفیت هاى 
مردمى از طریق مشــارکت آنان در اداره و پیشرفت 
امور تاکید کرد و گفت: در حکمرانى اســلامى، بروز 
استعدادها و تحول و پیشرفت جز با مشارکت فعال 
و گسترده تمامى عناصر جامعه محقق نخواهد شد 
و در قانون اساسى و اسناد بالادستى نظام اسلامى، 

مشارکت مردم مورد توجه جدى قرار گرفته است.

 نصف جهان  شــهر خــورزوق به عنــوان یکى از 
تاریخى ترین شهرهاى شهرســتان برخوار استان 
اصفهان، با گویشى بازمانده از ایران باستان، اکنون به 
عنوان قطب تولید سفره هاى قلمکار کشور شناخته 

شده است.
بیش از 70 درصد تولید سفره قلمکار استان اصفهان 
و حتى کشورمان در شهر خورزوق، به شیوه سنتى با 
وسایل و پارچه هاى کتان خالص و رنگ هاى طبیعى 
تولید مى شــود تا به تمام نقاط کشور و حتى جهان 

صادر شود. بیش از 150 کارگاه تولید سفره قلمکار به 
صورت رسمى در این شهر فعال است و به احتساب 
کارگاه هاى خانگى این عدد بــه حدود 400 کارگاه 
مى رسد. مى توان گفت بیش از 70 درصد تولید سفره 
قلمکار استان اصفهان و حتى کشورمان در این شهر، 
به شیوه سنتى با وســایل و پارچه هاى کتان خالص 
و رنگ هاى طبیعى تولید مى شــود تا به تمام نقاط 
کشور و حتى جهان نظیر چین، ژاپن، انگلیس صادر

 شود.

مدیرکل مدیریت بحران اســتاندارى اصفهان گفت: 
براى توسعه و ایجاد شــهرى پایدار و ارائه خدمات به 
شهروندان بین مســئولان و فعالان آن حوزه و اساتید 
دانشگاهى باید هم اندیشى داشته باشیم، در این راستا 
طرح جامع فرونشســت زمین در اصفهــان از جمله 
مواردى است که با هم اندیشى هاى انجام شده در حال 

بررسى و تدوین است.
منصور شیشــه فروش اظهار کرد: مخاطرات طبیعى 
همچون ســیل شــهرهاى بزرگ را تهدید مى کند، 
بنابراین حفظ جان شهروندان، ایجاد خانه اى امن از نظر 
زیست محیطى براى شهروندان، ایجاد شهرى پایدار 
و ایمن و هوشــمند یکى از وظایفى است که مدیریت 
شهرى در شــهرها بر عهده دارد و مهم است که این 

موضوعات مورد توجه قرار گیرد.
وى افزود: در تلاش هستیم تا شهروندان در محیطى 
ســالم، بدون دغدغه، امن و بهداشتى به صورت پایدار 
زندگى کنند، البته که باید به مدیریت شــهرى براى 

پاسداشت اهداف مذکور کمک کنیم.
مدیرکل مدیریت بحران استاندارى اصفهان تصریح 
کرد: در اســتان طرح هاى بالادستى بسیارى از جمله 
طرح جامع آمایش سرزمین را داریم که مشخص کرده 
است توسعه شهرها و جهت گیرى توسعه در شهرها به 
چه سمتى باید شکل گیرد، زیرا مهم است که متناسب 

با توان هر سرزمینى توسعه شکل گیرد.
شیشه فروش ادامه داد: مهم است بررسى کنیم توان هر 
سرزمین در چه زمینه اى است؛ امکان دارد یک منطقه 
در حوزه صنایع دستى و گردشگرى امکان توسعه داشته 
باشــد، در حالى که منطقه دیگــرى در حوزه صنعت 

موقعیت خوبى براى توسعه دارد.
وى تاکید کرد: براى توسعه و ایجاد شهرى پایدار و ارائه 
خدمات به شهروندان بین مسئولان و فعالان آن حوزه و 
اساتید دانشگاهى باید هم اندیشى داشته باشیم، در این 
راستا طرح جامع فرونشست زمین در اصفهان از جمله 
مواردى است که با هم اندیشى هاى انجام شده در حال 

بررسى و تدوین است.
مدیرکل مدیریت بحران اســتاندارى اصفهان گفت: 
طرحى براى پیشگیرى از آب گرفتگى و هدایت آب هاى 
سطحى شهر تهیه شــده و قرار است که تمام مناطق 
شهر و ســازمان ها بر اســاس نتایج مطالعات اجراى 
طرح هاى پیشگیرى از آبگرفتگى را در شهر اصفهان 

اجرایى کنند.
شیشه فروش با بیان اینکه مباحث زیست محیطى از 
جمله آلودگى هوا، کانون هاى فعال ریزگرد و کم آبى در 
اصفهان هم از جمله مواردى است که نیاز به همکارى 
و هم اندیشى با دانشگاهیان دارد، عنوان کرد: طى سال 
گذشته حدود 204 روز هواى آلوده داشتیم، همچنین 
در طول تابستان حدود 53 روز هواى آلوده به دلیل وجود 
کانون هاى ریزگرد و گرد و غبار را داشته ایم، همچنین 
تغییرات اقلیمى و گرمایش زمین نیز از جمله مواردى 
است که باید بررسى شود تا شاهد بروز مشکلات جدى 

به دلیل مخاطرات جوى همچون سیل نباشیم.

طرح جامع فرونشست زمین در حال بررسى و تدوین است
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براى بسیارى از ما، فضاى ذخیره سازى گوگل، حکم هارددیسک هاى نسل جدید را دارد. 
این همان جایى است که مهم ترین افکار، اسناد و خاطرات ما در آن نگهدارى مى شوند. 
اما درست مانند یک هارددیسک ســنتى، فضاى آن نامحدود نیست و تمام شدن فضا 

مى تواند دردسر بزرگى باشد. 
گوگل به صورت پیش فرض، 15 گیگابایت فضا براى اســتفاده از تمام موارد مرتبط با 
حساب کاربرى شما در اختیار شما قرار مى دهد. این فضا شامل محتویات مرتبط با جیمیل، 
گوگل درایو و همه عکس هاى گوگل (به جز عکس هایى که قبل از 1 ژوئن 2021 ذخیره 

شده اند) مى شود. نیازى به گفتن نیست که حجم داده ها به سرعت افزایش مى یابد. 
شما مى توانید با مراجعه به این صفحه وضعیت فعلى فضاى ذخیره سازى خود را بررسى 
کنید و در صورت لزوم، فضاى بیشــترى را نیز از همانجا خریــدارى کنید. هزینه خرید 
فضاى بیشــتر از ماهى 2 دلار براى 100 گیگابایت اضافى شروع مى شود. اما پرداخت 
هزینه اضافى همیشه ضرورى نیست. کمى خانه تکانى به سبک قدیم مى تواند براى پاك 
کردن انبوه اطلاعات قدیمى و ایجاد فضاى کافى براى نیازهاى آینده شما کافى باشد. در 

اینجا نحوه انجام این کار آمده است:
پاکسازى فایل هاى حجیم: روى این لینک کلیک کنید تا لیستى از تمام فایل هاى درایو 
شما بر اســاس اندازه نمایش داده شود. در این لیســت، فایل هاى بزرگ تر در بالا قرار 
مى گیرند و مى توانید ببینید کدام فایل ها بیشترین فضا را اشغال کرده اند. سپس مى توانید 
تصمیم بگیرید که آیا دیگر به آن ها نیاز دارید یا خیر و در صورت عدم نیاز آن ها را حذف 

کنید. 
پاکســازى داده هاى پنهان برنامه ها: به تنظیمات گوگل درایو بــا کلیک روى آیکون 
 Manage » و سپس «Settings» چرخ دنده در گوشه بالا سمت راست و سپس انتخاب
Apps» دسترسى پیدا کنید. برنامه هاى مرتبط با فضاى ذخیره سازى گوگل درایو شما 

گاهى اوقات ممکن است داده هاى پنهانى داشته باشند، اما حذف آن ها  فقط به چند کلیک 
نیاز دارد. براى هر برنامه اى که درباره ى  داده هاى پنهان آن توضیحى وجود دارد، روى 
 Delete hidden app» در سمت راســت کلیک کنید و «Options» کادر خاکسترى

data» را انتخاب کنید.

 “Empty trash” تخلیه سطل زباله: پوشه سطل زباله درایو خود را باز کنید و روى لینک
در بالاى صفحه کلیک کنید.

پاکسازى فضاى گوگل فوتوز
مگر اینکه در حال حاضر یک گوشى پیکسل مدل 5 یا پایین تر داشته باشید (که در این 
صورت فعلا گزینه «ذخیره ساز» با فضاى نامحدود را برایتان حفظ مى کند)، هر عکس و 
ویدیویى که بعد از 1 ژوئن 2021 در گوگل فوتوز پشتیبان گیرى شود، فضاى ذخیره سازى 
گوگل شما را اشغال مى کند. اگر عکس ها را با اندازه اصلى ذخیره کرده اید، با تبدیل آن ها 
به گزینه  ”Storage saver“گوگل (که قبلاً «کیفیت بالا» نامیده مى شــد) مى توانید 

  1080p فضاى زیادى را آزاد کنید. این گزینه تصاویر را به 16 مگاپیکسل و ویدیوها را به
فشرده مى کند. (تغییرى که براى اکثر افراد و مصارف مختلف قابل توجه نخواهد بود.)

به Photos settings page بروید و «Storage saver» را انتخاب کنید.
اگر به « Storage saver, » ســوئیچ کنید، عکس هاى قبلى شــما به طور خودکار 
فشرده نمى شــوند. براى انجام این کار، در صفحه تنظیمات Photos ، به دنبال دکمه 
«”Recover storage“» بگردید که بســیارى (اما نه همه) از ویدیوها و عکس هاى 
موجود شما را فشرده مى کند. (براى دیدن اینکه کدام تصاویر تحت تأثیر قرار مى گیرند، 

لیست موجود در Google’s support page را بررسى کنید.)
یک منبع مفیــد دیگر، صفحه «Manage storage» اســت که بــا ضربه زدن روى 
«Storage» در پایین ستون سمت چپ به آن دسترسى پیدا مى کنید. این صفحه شما 
را به صفحه اى مى برد که به شــما مى گوید تقریباً چقدر زمان دیگر تا پر شــدن فضاى 
ذخیره سازى خود دارید و پیشنهاد مى کند عکس هاى تار، اسکرین شات ها و سایر تصاویر 

احتمالا ناخواسته اى را که فضا اشغال مى کنند پیدا (و حذف) کنید.

خداحافظى با ایمیل هاى ناخواسته جیمیل
ایمیل ها فضاى زیادى اشغال نمى کنند، اما حدس بزنید چه چیزى فضا اشغال مى کند؟ 
پیوست ها. به احتمال زیاد، پیوست هاى قدیمى زیادى در حساب جیمیل خود دارید که 

واقعاً به آن ها نیاز ندارید. در اینجا نحوه رسیدگى به آن آمده است:
به وب ســایت جیمیل بروید و عبارت «۱۰M:has:attachment larger» را در کادر 

جستجو در بالا تایپ کنید.
هر پیامى را که حاوى پیوست هاى قابل حذف است شناسایى کرده و آن ها را حذف کنید. 
(متأسفانه، راهى عالى براى خلاص شدن از شر یک پیوست بدون حذف ایمیل مرتبط 
وجود ندارد، اما همیشه مى توانید یک پیام را به خودتان فوروارد کنید و قبل از حذف اصل، 

پیوست را به صورت دستى حذف کنید.)
شما هم ممکن است بیشتر یا حتى همه ایمیل هایى را که وارد پوشه تبلیغاتى شما مى شوند 
نادیده بگیرید. در حالى که هر ایمیل تبلیغاتى ممکن است فضاى زیادى اشغال نکند، اما 

مى تواند در طول هفته ها (یا ماه ها) انباشته شود.
 «Promotions» اگر فقط مى خواهید از شر کل این آشفتگى خلاص شوید، به بخش
 Select» بروید و روى کادر تأیید کوچک درست زیر قسمت جستجو کلیک کنید و سپس

all [number] conversations in Promotions» > «Clear selection» را بزنید.

اگر ترجیح مى دهید تبلیغات خاصى را حذف کنید، یکى از ایمیل هاى شرکتى را که دیگر 
 Unsubscribe » نمى خواهید از آن ها خبرى بشنوید، باز کنید. پس از کلیک بر روى دکمه
» در کنار آدرس ایمیل (چون دیگر نمى خواهیــد هیچ کدام از آن ها را دریافت کنید.)، به 
 Filter messages like» سمت راست آدرس بروید، روى سه نقطه و ســپس روى

this» > «Search» کلیک کنید.

چگونه فضای بیشتری در گوگل درایو بدست آوریم؟

جدیدترین آپدیــت وینــدوز 11، بروزرســانى Canary build 26212، به دور از 
 Start Menu) «هرگونه هیاهــو قابلیت جدیدى به نــام «همراه منوى اســتارت
Companion) را ارائه کرده که به طور واضحى یادآور کاشى هاى زنده ویندوز 8 است 
که براى بسیارى کاربران نوستالژیک است. این بخش، ظاهرى شبیه به ابزارك ها دارد 
و اطلاعاتى اضافى را در خصوص برخى اپلیکیشن هاى پین شده در منوى استارت را به 

کاربران ارائه مى کند.
بر اساس اطلاعات اولیه منتشــر شده از این بروزرســانى، بخش جدید اضافه شده به 
منوى استارت، برخى اطلاعات کلى مانند وضعیت آب و هوا، بازار سرمایه و اطلاعات 
سریع دیگرى را به صورت جمع و جور پیش روى چشم کاربر قرار خواهد داد. این دسته 
 Live) اطلاعات پیش تر در ویندوز 8، ویندوز 8,1 و ویندوز 10 در قالب کاشى هاى زنده
Tiles) ارائه مى شدند. البته ظاهر این بخش جدید ویندوز 11 ساده تر بوده و خبرى از 
رنگ بندى هاى جیغ و انیمیشن هاى جابجا شدن محتوا در آن نیست؛ اما ظاهر آن ها کاملا 

تداعى کننده کاشى هاى زنده در نسخه هاى پیشین ویندوز است.
مایکروسافت البته در جزئیات بروزرســانى 26212 به طور مستقیم به تعبیه قابل جدید 
«همراه منوى استارت» در آپدیت جدید ویندوز 11 اشاره نکرده است. با این وجود، یکى 
از کاربران برنامه Insider ویندوز 11 در اکانت X خود، با ارائه تصاویرى از این ویژگى 

جدید به معرفى و مقایسه آن با کاشى هاى زنده پرداخته است.
به نظر مى رسد توسعه دهندگان نرم افزارهاى ویندوز 11 امکان آن را خواهند داشت که 
محصولاتى با قابلیت پشتیبانى از این ویژگى جدید تولید کنند و اطلاعات مدنظرشان 
را از طریق این کارت ها به اطلاع کاربر برســانند. از ســوى دیگــر کاربران نیز امکان 
شخصى سازى این کارت ها و تغییر تنظیمات آن ها را خواهند داشت و مى توانند با مراجعه 
به بخش تنظیمات ویندوز 11، کاشى هاى زنده جدید را نصب کرده یا هریک را فعال یا 
غیرفعال نمایند. به گفته این کاربر، عملکرد نوار جدید Companion بیش از هرچیز 
به اتصال اینترنت بستگى خواهد داشــت و نمایش اطلاعات آفلاین نقش پررنگى در 

کاربرى آن ندارد.
به بهانه رونمایى از این قابلیت جدید در ویندوز 11 بد نیســت اشــاره اى هم به کاشى 
هاى زنده که براى نخستین بار در ویندوز 8 معرفى شد داشته باشیم. این قابلیت ها که 
اکنون به طور کامل از ویندوز کنار گذاشته شده اند با هدف یکپارچه سازى هرچه بیشتر 
نسخه هاى دسکتاپ ویندوز با ویندوز فون در این سیستم عامل به کار رفتند. این کاشى ها 
بسیارى اطلاعات کلیدى و مهم را تنها با یک نگاه در اختیار کاربران ویندوز یا ویندوز فون 
قرار مى دادند و در ابتدا با استقبال بسیار خوبى هم از سوى کاربران هر دو پلتفرم روبرو 
شدند. با این وجود در گذر زمان، استفاده از آن ها رفته رفته محدودتر شد و سرانجام در 

سال 2021 مایکروسافت به طور کامل آن ها را کنار گذاشت. 
منوى اســتارت همواره یکى از مهم ترین بخش هاى سیستم عامل Windows به 
شمار مى رفته و به همین جهت حساســیت هاى فراوانى روى آن وجود داشته است. به 
همین جهت همیشه حساسیت هاى فراوانى روى جزئیات و قابلیت هاى آن، چه از سوى 
کاربران، چه توسعه دهندگان و چه منتقدین، وجود داشته است. کاشى هاى زنده در اواخر 
عمرشان توسط بسیارى افراد بى استفاده و بى فایده توصیف شده بودند. به همین جهت 
مایکروسافت در نهایت تصمیم به کنار گذاشتن آن ها گرفت. ردموندى ها البته با قابلیت 
جدید همراه منوى استارت در ویندوز 11 سعى دارند بخش هایى از کاربرى کاشى هاى 

زنده را بار دیگر به ویندوز برگردانند؛ اما آیا این کار قابل انجام خواهد بود یا خیر؟

کاشی های زنده 
ویندوز ۸  باز می گرداند!

فناورى Web3 نامى است که برخى از کارشناسان حوزه تکنولوژى به 
نسخه جدیدى از اینترنت داده اند که از همان تکنولوژى بلاك چین غیر 

متمرکز رمز ارزهایى مانند بیت کوین استفاده مى کند. 
از موارد استفاده وب3 مى توان به شــبکه هاى اجتماعى غیر متمرکز، 
بازى هاى ویدیویــى که با تجربه کردن آن ها توکــن رمز ارز دریافت 
مى کنید و پلتفرم هاى NFT براى خرید و فروش آثار دیجیتالى اشاره 
کرد. البته خیلى از کســانى که به آینده تکنولوژى Web3 باور دارند، 
مى گویند که این تکنولوژى مى تواند به طور کلى اینترنت را تغییر دهد.

 به طور کلى سال هاى ابتدایى اینترنت (دهه 90 میلادى و اوایل هزاره 
سوم) با نام Web1 شناخته مى شود. در این نسخه اولیه از وب، اینترنت 
از تعدادى وب سایت مانند بلاگ ها و وب سایت هاى مربوط به تجارت 
الکترونیک تشکیل شده بود. بیشــتر مردم در نسخه اولیه وب، به طور 
یک طرفه از اینترنت اســتفاده مى کردند. یعنى فقط از اینترنت براى 

خواندن صفحات وب ثابت استفاده مى کردند.
اما اواسط ســال 2005، فاز بعدى اینترنت با نام Web2 شروع به کار 
کرد. این نسخه از وب که تا الان نیز از آن استفاده مى شود،  به نام عصر 
شبکه هاى اجتماعى شناخته مى شــود. در این دوران، وب سایت هایى 
مانند فیبسبوك، توییتر و یوتیوب به یکى از اصلى ترین ارکان اینترنت 
تبدیل شده اند. در نسخه دوم وب، مردم شروع به ساخت و انتشار محتوا 
کردند و بر خلاف نسخه قبلى، افراد در ساخت محتواى درون اینترنت 
مشارکت داشتند. با این حال بیشــتر پلتفرم هایى که میزبان محتواى 
ساخته شده توسط افراد هســتند، در اختیار شرکت هاى بزرگ میلیارد 
دلارى هستند و به همین دلیل بیشتر درآمد به دست آمده از محتواى 
ساخته شده توسط افراد مختلف، به جیب این کمپانى هاى بزرگ واریز 

مى شود.
در نسخه سوم که با نام Web3 شناخته مى شود، پلتفرم هاى متمرکز 
در اختیار شرکت هاى بزرگ، جاى خود را به شبکه هاى غیر متمرکزى 
خواهند داد که توسط مردم اداره مى شــوند. این نسخه از اینترنت، از 
زیرساخت ها و مفاهیم نسخه هاى قبلى وب استفاده مى کند اما بر خلاف 
نســخ قبلى، غیر متمرکز خواهد بود. لى جین، یکى از سرمایه گذاران 
مطرح دنیاى رمزارزهــا، در این رابطه مى گوید اگر web1 بیشــتر 
براى ناشرین محتوا مناسب بود و وب 2 بیشــتر در اختیار پلتفرم هاى 
شرکت هاى بزرگ بود، هدف اصلى وب 3 بازگرداندن قدرت به دست 

کاربران و تولید کنندگان محتواست.
مانند بســیارى از بخش هاى حوزه تکنولــوژى، Web3 نیز داراى 
مخالفان و موافقان زیادى است. طرفداران این تکنولوژى به آینده آن 
بسیار خوشبین هستند و اعتقاد دارند که این تکنولوژى مى تواند اینترنت 

را دستخوش تغییراتى کند که به نفع مردم باشد.
اول از همه، طرفــداران این تکنولوژى اعتقــاد دارند که Web3 به 
کاربران و تولیدکنندگان محتوا اجازه خواهد داد که به نحوى از محتواى 
خود درآمد کسب کنند که در حال حاضر امکان پذیر نیست. نکته دومى 
که طرفداران این تکنولوژى در رابطه با آن حرف مى زنند، این است که 
به اعتقاد آن ها، Web3 مى تواند به نحــوى بر پایه نظرات مردم اداره 

شود که در وب 2 امکان پذیر نیست.
در حال حاضر، شــرکت هایى مانند فیس بوك و ایکس (توییتر سابق) 
صاحبان تام الاختیار پلتفرم هاى خود هستند. آن ها این توانایى را دارند 
که بدون این که نیاز به ارائه توضیحى داشــته باشند، حساب کاربرى 
شــما را بلاك یا حتى حذف کنند و قوانین خود را به زور اجرایى کنند. 
اما یک شبکه اجتماعى بر پایه بلاك چین در نسخه سوم اینترنت، این 
تصمیم گیرى را کاملا به کاربران واگذار کرده است و کاربران به صورت 
جمعى مى توانند تصمیم بگیرند که در سناریوهاى مختلف،  چه اقدامى 

انجام دهند.
مزیت سوم این تکنولوژى نسبت به نسخه هاى قبلى وب، این است که 
Web3 کمتر وابسته به مدل هاى تجارت بر پایه تبلیغ است و به همین 

دلیل حریم شخصى کاربران بیشتر حفظ خواهد شد.

Web۳ چیست؟
کمپانى تایوانى MSI با تکیه بر بالاى 38 سال تجربه در طراحى و ساخت مادربرد، 
محصولات باکیفیت ارائه مى کند. مادربردهــاى ام اس آى از نظر کیفیت و طراحى 
همواره جزء برترین ها هســتند که این مزایا باعث مى شــود افزون بــر ارائه کارایى 
پایدار، طول عمر مادربرد هم بسیار بالا باشــد.همچنین MSI نیاز طیف وسیعى از 
کاربران مانند علاقه مندان به کامپیوتر عادى تا گیمرهاى مشــتاق و اورکلاکرها و 
کاربران سازمانى را در ســبد محصولات خود در نظر گرفته است. فرقى نمى کند که 
یک اورکلاکر باشــید یا به دنبال یک مادربرد اقتصادى بگردید، در همه محصولات 
این کمپانى تایوانى حجم زیادى از فناورى هاى اختصاصى را مى توان مشاهده کرد.بر 
خلاف بعضى از برندها، MSI مادربردهایش را خودش تولید مى کند. به طور خلاصه 
مى توان مزایاى مادربردهاى ام اس آى را در چند مورد خلاصه کرد. MSI استفاده از 

قطعات باکیفیت را در اولویت قرار مى دهد. به عنوان مثال تمامى مادربردهاى گیمینگ 
MSI به خازن هاى درجه یک ژاپنى با ESR بسیار پایین مجهز هستند. همچنین 

آزمایش دقیق بیشتر دوام و قابلیت اطمینان طولانى مدت را تضمین مى کند.
همچنین MSI به طور مداوم ویژگى هاى پیشرفته و اختصاصیش را در مادربردهاى 
خود معرفى کرده تا خواسته هاى گیمرها و علاقه مندان را برآورده کند. این فناورى هاى 
اختصاصى شامل ابزارهاى اورکلاك پیشرفته، گزینه هاى اتصال پرسرعت و پلتفرم نرم 
افزارى تخصصى براى بهینه سازى سیستم است.علاوه بر این مادربردهاى گیمینگ 
MSI با ویژگى هاى خاص براى گیمرها طراحى شده اند. آنها اغلب داراى اسلات هاى 
 AUDIO) تقویت شده مجهز به استیل آرمور ، قابلیت هاى صوتى پیشرفته PCIe
BOOST) ، نورپردازى ARGB قابل تنظیم هســتند.مادربردهاى ام اس آى 

معمولاً طرح هاى جذاب و نورپردازى RGB قابل تنظیم را به نمایش مى گذارند و 
براى کاربرانى که به دنبال زیبا کردن درون کیس خود هستند، گزینه مناسبى محسوب 
مى شوند. نکته جالب تر اینکه سازنده تایوانى سعى کرده کیفیت را فداى کمیت نکند و 
اکثر قابلیت ها و فناورى هاى مذکور روى تمام مادربردهاى MSI مانند مادربردهاى 
مناسب سیستم هاى ادارى نیز یافت مى شــوند.کمپانى ام اس آى حجم عظیمى از 
فناورى ها و قابلیت هاى اختصاصى خود را درون مادربردهایش مورد استفاده قرار داده 
 AUDIO BOOST با استفاده پلتفرم MSI است. به عنوان مثال مادربردهاى
و از طریق قطعات با کیفیت و برد PCB مجزا، بهترین کیفیت صوتى را ارایه مى دهند. 
همچنین استفاده از پوشش صوتى و اتصالات صوتى طلایى کیفیت صوتى بى نظیرى 

را تجربه خواهید کرد.

وقتی کیفیت اتفاقی نیست

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهــاى اول و دوم موضــوع قانون تعیین تکلیف وضعیــت ثبتى اراضى و 
ساختمانهاى فاقد سند رسمى مســتقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات مالکانه و بلامعارض 
متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشــخصات متقاضیان و املاك مورد تقاضا به شرح زیر به 
منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى مى شود. درصورتى که اشخاص نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضى داشته باشند مى توانند از تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت 
دو ماه اعتراض خود را در اداره ثبت اسناد و املاك محل تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایى تقدیم نمایند. راى شماره 
9572 مورخ 1402/12/27 آقاى محمد حیدریان نجف آبادى فرزند على در ششدانگ یک باب 
خانه به مساحت 100 متر مربع قسمتى از پلاك شماره 1256 اصلى واقع در قطعه 10 بخش 11 
حوزه ثبت ملک اصفهان گواهى شهود طبق قولنامه عادى خریدارى از طرف على حیدریان به 
متقاضى واگذار شده که برابر اظهار نامه ثبتى یک قطعه ملک تحت پلاك 1256 به میزان 3 من 
بذرافشان تقاضاى پذیرش ثبت گردیده است. .تاریخ انتشار نوبت اول:1403/02/29 - تاریخ 
انتشار نوبت دوم: 1403/03/13 -م الف: 1718124 - غلامرضا شیرانى سرپرست واحد ثبتى 

حوزه ثبت ملک نجف آباد از طرف داوود قورئیان نجف آبادى/ 6042

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهــاى اول و دوم موضــوع قانون تعیین تکلیف وضعیــت ثبتى اراضى و 
ساختمانهاى فاقد سند رسمى مســتقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات مالکانه و بلامعارض 
متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشــخصات متقاضیان و املاك مورد تقاضا به شرح زیر به 
منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى مى شود. درصورتى که اشخاص نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضى داشته باشند مى توانند از تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت 
دو ماه اعتراض خود را در اداره ثبت اسناد و املاك محل تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت 

یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایى تقدیم نمایند. راى شماره 
533 مورخ 1403/01/29 آقاى مصطفى آذرى نجف آبادى فرزند حسین در ششدانگ یک باب 
خانه به مساحت 172 متر مربع قسمتى از پلاك  شــماره 46/1 و 46/2 اصلى واقع در قطعه 8 
بخش 11 حوزه ثبت ملک اصفهان متقاضى مالک رسمى مشاعى مى باشد.  تاریخ انتشار نوبت 
اول:1403/02/29 - تاریخ انتشــار نوبت دوم: 1403/03/13 -م الف: 1718146- غلامرضا 
شیرانى سرپرست واحد ثبتى حوزه ثبت ملک نجف آباد از طرف داوود قورئیان نجف آبادى/ 6046

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهــاى اول و دوم موضــوع قانون تعیین تکلیف وضعیــت ثبتى اراضى و 
ساختمانهاى فاقد سند رسمى مســتقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات مالکانه و بلامعارض 
متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشــخصات متقاضیان و املاك مورد تقاضا به شرح زیر به 
منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى مى شود. درصورتى که اشخاص نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضى داشته باشند مى توانند از تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت 
دو ماه اعتراض خود را در اداره ثبت اسناد و املاك محل تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایى تقدیم نمایند. راى شماره 
5204 مورخ 1402/08/04آقاى اصغر حاجى صادقیان نجف آبادى فرزند قربانعلى در ششدانگ 
یک باب مغازه به مساحت 21.20 متر مربع قسمتى از پلاك شماره 528 اصلى واقع در قطعه 4 

بخش 11 حوزه ثبت ملک اصفهان متقاضى مالک رسمى مشاعى مى باشد.
تاریخ انتشــار نوبت اول:1403/02/29 - تاریخ انتشــار نوبــت دوم: 1403/03/13 -م الف: 
1718150- غلامرضا شیرانى سرپرســت واحد ثبتى حوزه ثبت ملک نجف آباد از طرف داوود 

قورئیان نجف آبادى/ 6043

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهــاى اول و دوم موضــوع قانون تعیین تکلیف وضعیــت ثبتى اراضى و 
ساختمانهاى فاقد سند رسمى مســتقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات مالکانه و بلامعارض 
متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشــخصات متقاضیان و املاك مورد تقاضا به شرح زیر به 
منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى مى شود. درصورتى که اشخاص نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضى داشته باشند مى توانند از تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت 
دو ماه اعتراض خود را در اداره ثبت اسناد و املاك محل تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایى تقدیم نمایند. راى شماره 
9145 -1402/12/14 آقاى حمیدرضا غلامیان خواه نجف آبادى فرزند مهدى در ششدانگ 
یک باب خانه به مساحت 159.77 قسمتى از پلاك شماره 417 اصلى واقع در قطعه 6 بخش 
11 حوزه ثبت ملک اصفهان - متقاضى مالک رسمى مشــاعى مى باشد. تاریخ انتشار نوبت 
اول:1403/02/29 - تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/03/13 -م الف: 1718143 - غلامرضا 
شیرانى سرپرست واحد ثبتى حوزه ثبت ملک نجف آباد از طرف داوود قورئیان نجف آبادى/ 6044

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهــاى اول و دوم موضــوع قانون تعیین تکلیف وضعیــت ثبتى اراضى و 
ساختمانهاى فاقد سند رسمى مســتقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات مالکانه و بلامعارض 
متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشــخصات متقاضیان و املاك مورد تقاضا به شرح زیر به 
منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى مى شود. درصورتى که اشخاص نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضى داشته باشند مى توانند از تاریخ انتشار اولین آگهى به 
مدت دو ماه اعتراض خود را در اداره ثبت اسناد و املاك محل تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایى تقدیم نمایند. راى 
شماره 9535 مورخ 1402/12/24آقاى محمد انتشارى فرزند یداالله در ششدانگ یک درب باغ 
به مساحت 2332.94 متر مربع قسمتى از پلاك شماره 200 اصلى واقع در قطعه 4 بخش 11 
حوزه ثبت ملک اصفهان گواهى شهود مالکیت محمد انتشارى از پلاك 200 واقع در قطعه 4 

بخش 11 حوزه ثبت ملک اصفهان مقدار 25 سهم از 288 سهم ششدانگ مى باشد که طق سند 
انتقال قطعى به شماره 87826  - 1400/12/04 دفتر 199 نجف آباد به متقاضى انتقال شده و 
همچنین طبق دفتر 402 املاك صفحه ى 153 خانم شهربانو پورپیر على فرزند رجبعلى مالک 
0/75  حبه مشاع از 72 حبه ششدانگ مى باشد که بعلت اینکه سند مذکور فاقد طول و ابعاد و 
مساحت مى باشد مالکیت ایشان بصورت عادى و قولنامه اى به متقاضى محمد انتشارى انتقال 
شده است. تاریخ انتشار نوبت اول:1403/02/29 - تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/03/13 -م 
الف: 1718148 - غلامرضا شیرانى سرپرســت واحد ثبتى حوزه ثبت ملک نجف آباد از طرف 

داوود قورئیان نجف آبادى/ 6045

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر راى شماره  140260302016001812 -1402/12/02 هیات اول موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتى اراضى و ساختمانهاى فاقد ســند رسمى مستقر در واحد ثبتى حوزه ثبت 
ملک تیران تصرفــات مالکانه بلامعارض متقاضى آقاى خانم عنایت گنجى ممســنى فرزند 
على سینا بشماره شناســنامه 22 صادره از اردل به کد ملى 4689789142 در یک ششدانگ 
یک واحد تولید قارچ به مســاحت 7122.71 متر مربع بر روى پلاك 32 اصلى حســین آباد 
بعثش 12 ثبت اصفهان خریدارى از مالک رســمى مع الواســطه محرز گردیده است. لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى میشود در صورتى که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضى اعتراضى داشته باشــند مى توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تســلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک 
ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایى تقدیم نمایند. بدیهى است در 
صورت انقضاى مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت صادر خواهد 
شد. تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/02/29- تاریخ انتشــار نوبت دوم: 1403/03/13- م الف: 
1718310 - رئیس اداره ثبت اســناد و املاك تیران -ســید منصور موسوى -ازطرف آقاى 

خدایى/ 6054
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نتایج یک پژوهش جدید حاکى از این اســت که بوى نویى خودرو که بــراى برخى افراد 
لذت بخش محسوب مى شود، مى تواند عامل ابتلا به سرطان باشد!

امروزه و در ساخت خودروها، از مواد شیمیایى مختلفى استفاده مى شود. موادى که بسیارى 
از آن ها نوعى از سموم محسوب مى شــوند و تماس با آن ها یا قرار گرفتن در معرض شان، 

مى تواند به بیمارى ها و اختلالات متعددى منجر شود.
براى کودکان، قرار گرفتن در معرض سموم مى تواند به بروز اختلالات متعددى در یادگیرى 
یا اوتیسم و مشکلات رفتارى منجر شود. از سویى، خودروسازان بى توجه به عوارض مواد 
شیمیایى که استفاده مى کنند، به استفاده از انواع مواد شــیمیایى در خودروهاى خود ادامه 

مى دهند؛ موادى که حالا ثابت شده مى توانند حتى عامل بروز سرطان باشند.
برخى از مواد شیمیایى که امروزه در خودروها استفاده مى شوند مى توانند مشکلاتى براى 
سیستم عصبى بدن یا فرآیند تولید مثل به همراه داشته باشند. از سویى، محققان اخیرا طى 
یک پروژه تحقیقاتى اثبات کرده اند افرادى که سطح بالایى از مواد شیمیایى مورد استفاده در 
ساخت خودرو را در خون خود دارند، چهار برابر بیش از سایرین در معرض خطر مرگ ناشى 

از سرطان قرار مى گیرند.
البته براى تعیین دقیق انواع مواد شیمیایى که در خودروها استفاده مى شود و میزانى از آن ها 
که انسان در معرض شان قرار مى گیرد نیاز به مطالعات بیشترى وجود دارد؛ ولى حالا مى دانیم 
که بوى نویى خودرو که براى بسیارى جذاب است، مى تواند در نتیجه مواد شیمیایى باشد که 

سرطان زا هستند؛ موادى که شما در هر سفر خود با آن ها مواجه مى شوید.
ربکا هوهن، نویسنده ارشد این تحقیق مى گوید که هر فرد حداقل روزانه در حدود 1 ساعت را 
در خودرو سپرى مى کند. از سویى، تاثیر این مواد خطرناك براى افرادى که ساعات بیشترى 
را در خودرو مى گذرانند و همچنین کودکان که سریع تر از بزرگسالان تنفس مى کنند، بیشتر 

خواهد بود.
این مطالعه همچنین نشان مى دهد که نوزادان و کودکان نه تنها در برابر این مواد شیمیایى 
آسیب پذیرتر هستند، بلکه به دلایلى چون هر روز مدرسه رفتن یا مراجعه مداوم به پزشک، 

زمان بیشترى از سایرین در خودرو مى گذرانند و در نتیجه سم بیشترى استنشاق مى کنند.
محققان مى گویند افزایش مدت زمان قرارگیرى در معرض بــوى نویى خودرو که از مواد 
شیمیایى مذکور متصاعد مى شود، مى تواند سطح ضریب هوشى کودکان را بین سه تا پنج 
امتیاز کاهش دهد. دلیل این موضوع نیز تداخل این سموم با تیروئید به عنوان ساطع کننده 
هورمون هاى رشددهنده مغز است. از سویى، همان طور که گفته شد قرارگیرى در معرض 
این سموم در سن پایین به اختلالات دیگرى مانند اوتیسم یا اختلالات یادگیرى و مشکلات 

رفتارى نیز منجر مى شود.
بررسى ها نشان مى دهد که نه تنها خودروسازان همچنان به استفاده از این مواد شیمیایى در 
محصولات خود ادامه مى دهند، بلکه عموم خودروها از دو ضدشعله سرطان زا نیز برخوردار 

هستند که مى توانند عامل بروز مشکلاتى در سیستم عصبى و تولیدمثل شوند.
یکى از محققان این پژوهش بــراى کاهش خطر قرار گرفتن در معرض مواد شــیمیایى 
خودروها، راهکارهایى مانند پایین کشیدن شیشه ها یا پارك کردن خودرو در سایه را پیشنهاد 
مى دهد؛ ولى آنچه که واقعا باید انجام شود، کاهش استفاده از  مواد ضدشعله مورد استفاده 

در ساخت خودروها است.

شــاید شــما هم از آن دســت افرادى باشــید که گاه و بى گاه به مصرف 
شــیرینى جات تمایل دارید و بارها تصمیم به ترك ایــن عادت گرفتید اما 

موفق نشدید.          
مى توانید با پنج ترفند ساده، میل به شیرینى جات 

را کاهش دهید:
1. دوش آب گرم بگیرید

مطالعات نشان مى دهد حداقل 5 تا 10 دقیقه 
دوش آب گرم یا حمام آب گرم در برخى افراد 
که هوس قند دارند، باعث فراموشى و تسکین 

این هوس مى شود.
2. آب بنوشید

گاهى اوقات علت میل به شیرینى جات، کم آبى 
بدن است. در مواقعى که تمایل به 

مصرف قند و شیرینى دارید، 
یک لیوان آب بنوشــید 

تا موقتــاً از این حس 
فاصله بگیرید.

3. خوب بخوابید
طبق تحقیقات، خواب نامناسب و ناکافى در شــب منجر به مصرف قند یا 
غذاهاى ناسالم در روز بعد مى شود. هم چنین مدت زمان خوابیدن با بهبود 
میزان حساسیت به انسولین و کاهش اشــتها و میل به خوردن شیرینى و 

شورى مرتبط است.
4. استرس خود را کنترل کنید

برخى افراد در مواقعى که مضطرب هستند، به مصرف شیرینى جات روى 
مى آورند. سعى کنید با نوشــیدن آب، تنفس عمیق و دورى از موقعیت 
تنش زا، بر اســترس و اضطراب خــود غلبه کنید تا به ســمت مصرف 

شیرینى جات نروید.
5. پیاده روى سریع داشته باشید

پیاده روى به دو منظور برایتان مفید است؛ اول، سبب هضم 
وعده  غذایى قبلى مى شود. دوم اینکه ورزش باعث آزاد 
شدن اندورفین در مغز و ایجاد حس خوب مى شود 
که مى تواند به از بین بردن ولع شــیرینى جات 

کمک کند.

دانشمندان براساس تجزیه و تحلیل داده هاى مربوط به 3101 نفر از سه نسل مختلف، مدعى شده اند که تحصیل 
طولانى تر نه تن ها مى تواند باعث آموزش بهتر مى شود، بلکه با افزایش طول عمر پیوند دارد و ممکن است موجب 
کاهش فرسودگى سلول هاى بدن شود.به طورکلى، این تحقیق جدید نشان مى دهد که اگر زمان بیشترى را در مدرسه 
یا به طورکلى درحال تحصیل سپرى کرده باشیم، بدن ما احتمالاً از نظر سلولى، آرام تر پیر مى شود. «دنیل بلسکى»، 

اپیدمیولوژیست «دانشگاه کلمبیا» توضیح مى دهد:
«مدت هاست که مى دانیم افراد با سطح تحصیلات بالاتر، زندگى طولانى ترى دارند. اما در مورد نحوه وقوع این 
اتفاق و اینکه آیا سایر تلاش هاى مربوط به ارتقاى ســطح تحصیلى به افزایش طول عمر کمک مى کنند یا خیر، 

چالش هاى زیادى وجود دارد.»
تجزیه و تحلیل ها نشان مى دهد که ادامه تحصیل به اندازه دو سال، مى تواند 2 تا 3 درصد پیرى را کُندتر کند. براى 
انجام این تحقیق، از داده هاى یک پروژه تحقیقاتى استفاده شده است که در آن، گروه بزرگى از ساکنان یک شهر و 
اکنون برخى از فرزندان و نوه هاى آنها از سال 1948 به بعد بررسى شده اند.دانشمندان از داده هاى به دست آمده در 

DNA استفاده کردند که براى اندازه گیرى سن بیولوژیکى از طریق نشانگر هاى Epigeneticclock کنار الگوریتم
طراحى شده است. سپس با بررســى ارجاعات متقابل بین خواهر و برادر ها و بین کودکان و والدین آنها، توانستند 
تا حدودى تأثیرات تحصیل را مشخص کنند.آنها ســپس از رویکردى با نام «پویایى آموزشى» استفاده کردند که 
از طریق آن مى توان میزان تحصیلات یک فرد در مقایســه با والدین خود و در مقایسه با خواهران و بردارانش را 

مشخص کرد.
«گلوریا گراف»، دیگر اپیدمیولوژیست «دانشگاه کلمبیا» توضیح مى دهد: «ما متوجه شدیم که روند صعودى در 

پویایى آموزشى، هم با کاهش سرعت پیرى و هم کاهش خطر مرگ مرتبط است.»
البته دلیل این اتفاق هنوز توسط دانشمندان مشخص نشده و در این مطالعه نیز مورد توجه نبوده است. محققان در 
واقع تنها پیوند بین این دو مقوله را کشف کرده اند.مطمئناً به عنوان یکى از دلایل مى توان گفت که تحصیلات عالى 
معمولاً منجر به شغل و درآمد بهتر مى شود و این امر توانایى پرداخت هزینه هاى مراقبت هاى بهداشتى و به طور کلى 

دسترسى به سبک زندگى سالم تر را براى انسان ها فراهم مى کند.

روش های ساده برای کاهش میل به شیرینی

درس خوان ها دیرتر پیر می شوند

از بوی نویی خودرو دوری کنید!

فصل گرما با میوه هاى تازه، عجیب و غریب و آبدار مى رسد که 
به شما کمک مى کند هیدراته بمانید و برگرما غلبه کنید. یکى 
از میوه هاى مورد علاقه بسیارى از افراد هندوانه است. هندوانه 
خنک، شیرین و با طراوت داراى فواید بى شمارى براى سلامتى 
اســت. با این حال، دانه هاى آن معمولا دور ریخته مى شود و 
نادیده گرفته مى شود، اما آنها نیز طیف گسترده اى از مزایاى 

سلامتى را ارائه مى دهند.
1. ارزش غذایى بالا

با توجه به مطالعه انجام شده موسسه ملى سلامت تخمه هاى 
هندوانه با پروتئین، چربى و سطوح متوسط آهن و روى غنى 
شده است. آنها به خصوص سرشار از منیزیم هستند که براى 
بسیارى از فرآیندهاى بدن از جمله تنظیم عملکرد عضلانى 
و عصبى، ســطح قند خون و فشار خون و ســاخت پروتئین، 

استخوان و DNA بسیار مهم است.
2. سلامت قلب

دانه هاى هندوانه منبع خوبى از اسیدهاى چرب تک غیراشباع و 
چند غیراشباع هستند که مى توانند سلامت قلب شما را از طرق 
مختلف تقویت کنند. چربى هاى خوب نیز در محافظت از قلب 
شما در برابر حمله قلبى و سکته نقش دارند. محتواى منیزیم و 
پتاسیم موجود در تخمه هندوانه نیز به حمایت از سلامت قلب 
کمک مى کند. این مواد معدنى به تنظیم فشار خون و کاهش 

خطر بیمارى قلبى کمک مى کنند.
3. سلامت گوارش

محتواى فیبر غذایى موجود در هندوانه به حفظ سلامت دستگاه 
گوارش کمک مى کند. فیبر به افزایــش حرکات منظم روده 

کمک مى کند و همچنین مى تواند از یبوست جلوگیرى کند.
4. تقویت سیستم ایمنى

تخمه هندوانه حاوى لیکوپن، یک آنتى اکسیدان قوى است که 
به تقویت سیستم ایمنى بدن شما کمک مى کند. آنتى اکسیدان 
ها از سلول هاى ما در برابر آسیب رادیکال هاى آزاد محافظت 
مى کنند. تخمه هندوانه همچنین سرشار از ویتامین C است 

که به تقویت سیستم ایمنى بدن کمک مى کند.
5. مدیریت وزن

محتواى پروتئین، فیبر و چربى هاى سالم در دانه هاى هندوانه 
مى تواند به شما کمک کند احساس سیرى و رضایت بیشترى 
کنید که به نوبه خود باعث مى شود آنها یک میان وعده عالى 

براى افرادى باشند که به دنبال کاهش وزن هستند.
6. سلامت پوست و مو

آنتى اکسیدان ها و اسیدهاى چرب ضرورى موجود در تخمه 
هندوانه مى توانند به سلامت پوست و مو کمک کنند. روغن 
هسته هندوانه به دلیل خاصیت مرطوب کنندگى و ضد پیرى 

در محصولات مراقبت از پوست نیز استفاده مى شود.
7. سلامت استخوان

منیزیم و فســفر موجود در دانــه هاى هندوانــه براى حفظ 
استخوان هاى قوى و سالم مهم هستند. این مواد معدنى براى 

تشکیل و تراکم استخوان ضرورى مى باشند.
8. بهبود خلق و خو

دانه هاى هندوانه حاوى تریپتوفان هســتند، اســید آمینه اى 
که براى تولید ســروتونین ضرورى است؛ سروتونین نیز یک 
انتقال دهنده عصبى اســت که به تنظیم خلق و خو و خواب 

کمک مى کند.

  چطور تخم هندوانه بخوریم؟
علیرغم این فواید، برخى از افراد ممکن است به دلیل نگرانى در 
مورد هضم یا طعم هندوانه همچنان در خوردن تخمه هندوانه 
احتیاط کنند. با این حال، دانه هاى هندوانه بى خطر هستند و 
زمانى که به درستى آماده شــوند مى توانند بسیار لذت بخش 
باشند. یکى از روش هاى رایج این است که دانه ها را با کمى 
نمک براى یک میان وعده ترد برشته کنید. همچنین مى توان 
آن ها را به صورت پودر درآورد و به اســموتى  یا ســالاد براى 

تقویت ارزش غذایى اضافه کنید.
تخمه هندوانه قسمتى مغذى و خوشمزه از میوه است که نباید 
از آن غافل شد. چه آنها را کامل بخورید، چه بو داده یا آسیاب 
شده نوش جان کنید، اســتفاده از تخم هاى هندوانه در رژیم 
غذایى مى تواند طیف وسیعى از فواید سلامتى را ارائه دهد که 

از بهزیستى کلى حمایت مى کند.

تخم هندوانه را دور نریزید

مایل دارید و بارها تصمیم به ترك ایــن عادت گرفتید اما 
 

فند ساده، میل به شیرینى جات 

گیرید
10 دقیقه  تا 5ى دهد حداقل 5
حمام آب گرم در برخى افراد 
د، باعث فراموشى و تسکین 

د.

 میل به شیرینى جات، کم آبى
قعى که تمایل به 

ینى دارید، 
وشــید 

حس 

طبق تحقیقات، خواب نامناسب و ناکافى در شــب منجر به مصرف
غذاهاى ناسالم در روز بعد مى شود. هم چنین مدت زمان خوابیدن با
میزان حساسیت به انسولین و کاهش اشــتها و میل به خوردن شیر

شورى مرتبط است.
4. استرس خود را کنترل کنید

برخى افراد در مواقعى که مضطرب هستند، به مصرف شیرینى جات
مى آورند. سعى کنید با نوشــیدن آب، تنفس عمیق و دورى از مو

تنش زا، بر اســترس و اضطراب خــود غلبه کنید تا به ســمت مص
شیرینى جات نروید.

5. پیاده روى سریع داشته باشید
پیاده روى به دو منظور برایتان مفید است؛ اول، سبب

وعده  غذایى قبلى مى شود. دوم اینکه ورزش باعث
شدن اندورفین در مغز و ایجاد حس خوب مى
که مى تواند به از بین بردن ولع شــیرینى

کمک کند.

زمانى که صحبت از یک صبحانه ایده آل مى شود، آب پرتقال تازه اغلب به 
عنوان یک ماده ضرورى غذایى در نظر گرفته مى شود که به خوبى با املت 
و حتى کاسه غلات هماهنگ مى شود. اما همین ماده غذایى که خواص 
زیادى دارد، همزمان مى تواند عوارض زیادى نیز در پى داشته باشد.آب 
پرتقال سرشار از کالرى، فیبر، چربى هاى سالم و پروتئین است که امکان 
دارد باعث افزایش و کاهش قند خون و در نهایت منجر به افزایش وزن 
شود. بر اســاس تحقیقات انجام گرفته مصرف بیش از حد آب پرتقال 

مى تواند خطر ابتلا به دیابت نوع 2 را افزایش دهد.
طبق تحقیقات انجام گرفته، مصرف زیاد آب پرتقال ممکن است 
منجر به افت فشار خون شود. به گفته متخصصان، افراد داراى 
اضافه وزن در مقایسه با دیگران بیشتر مستعد ابتلا به این 

عارضه هستند.
طبق گزارش هاى انتشار یافته از نتایج تحقیقات، در 
برخى موارد، مصرف بیش از حد آب پرتقال ممکن 

است منجر به حساسیت پوستى شود.
در برخى مــوارد، مصرف زیــاد آب پرتقال 
ممکن اســت منجر بــه بى خوابى و 
افزایش ســطح قند خون و همچنین 

بى قرارى شود.

در کنار این مضرات نتایج تحقیقات انجام گرفته درباره مزایاى آب پرتقال 
نشان مى دهد که این نوشیدنى ممکن است براى سلامت قلب، سلامت 
شناختى و عملکرد سیستم ایمنى مفید باشد. همچنین ممکن است به 
محافظت در برابر سنگ کلیه کمک کند.زمانى که آب پرتقال به نسبت 
مناسب مصرف شود، محتواى منیزیم موجود در آن به مدیریت فشار خون 
کمک مى کند. همچنین سرشار از پتاسیم و ویتامین C است و خواص 
ضد سرطانى دارد که به سلامت پوست، ریه ها و متابولیسم کلى کمک 
مى کند. بهتر اســت روزانه خود را به 240 میلى لیتر آب پرتقال محدود 
کنید. به دلیل اینکه مصرف بیش از حــد آب پرتقال نیز عوارض جانبى 
دارد.یک لیوان آب پرتقال تمام ویتامین C مورد نیاز شما را در یک روز 
تامین مى کند. همچنین مقدار خوبى فولات (یک ویتامین B است که 
به تولید گلبول هاى قرمز خون و رشد و نمو سالم کمک مى کند) را ارائه 
مى دهد. هر دو ماده مغذى براى حمایت از سلامت بسیارى از سلول هاى 
ایمنى مختلف شناخته شده اند.آب پرتقال مى تواند سطح سیترات و «پى 
اچ» (ph) ادرار را افزایش دهد که ممکن است به محافظت در برابر سنگ 
کلیه کمک کند. برخى شواهد نشان مى دهد که آب پرتقال در محافظت 
در برابر سنگ کلیه موثرتر از آب لیمو است. یک تحقیق مشاهده اى بزرگ 
نشان داد که مصرف بیشتر غذاهاى غنى از فلاونوئید، به ویژه مرکباتى 

نظیرآب پرتقال، با کاهش احتمال زوال شناختى در ارتباط است.

آب پرتقال چه ضررهایی دارد؟

شهردارى زرین شهر به استناد مجوز شماره 359 مورخ 1398/7/1 شوراى 
اسلامى شهر در نظر دارد نسبت به فروش پلاك G100 بر روى طرح تفکیکى 
سایت مشاغل شهرى به متراژ 88/87 متـــر مربع با کاربـرى تجـارى از 
طریق مزایده عمـومى و با بهره گیرى از سامانه تدارکات الکترونیکى دولت 
(ستاد) به شماره مزایده 2003093283000004 اقدام نماید ، لذا از متقاضیان 
دعوت بعمل مى آید جهت دریافت اسناد مزایده و کسب اطلاعات بیشتـر 
از تاریخ انتشار تا ساعت 13 مورخ 1403/2/29 به سامانه مذکور به آدرس

www.setadiran.irمراجعه نمایند.

 آگهی مزایده 

حسین اسماعیلی احمدی- شهردار زرین شهر

نوبت  دوم

 م.الف:۱۷۱۴۰۹۲
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آگهى ابلاغ مفاد آرا صادره از هیات قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتى اراضى و ساختمانهاى فاقد

سند رسمى مستقر در ثبت شــرق اصفهان در اجراى ماده یک قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتى اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى و بر حسب ماده 3 قانون مذکور 
آرا ذیل که از طرف این هیات مبنى بر تایید انتقال عادى و یا سهم مفروزى متقاضى 
صادر گردیده در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى میشود تا شخص یا اشخاصى که 
به آرا مذکور اعتراض دارند از تاریخ اولین انتشار ظرف مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم نموده و در مهلت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض فرصت دارند 
نسبت به تقدیم دادخواست به دادگاه صالحه و ارایه گواهى مبنى بر طرح دعوى اقدام 
نمایند و اقدامات ثبت موکول به ارایه حکم قطعــى دادگاه خواهد بود و در صورت 
انقضا مهلت و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و 

صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود 
1 - راى شــماره 140360302027000046 مــورخ 1403/01/06 رحمت اله 
قاسمى خیادانى فرزند محمود بشماره شناســنامه 929 صادره از اصفهان بشماره 
ملى 1283916126 در ششــدانگ یکباب ســاختمان احداثى بر روى قسمتى از 
قطعه زمین پلاك 435 فرعى از اصلى 15192 واقــع در بخش 5 ثبت اصفهان به 
مساحت 106/29 متر مربع خریدارى طى سند رســمى. . تاریخ انتشار نوبت اول: 
1403/02/29- تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/03/13- م الف: 1705911 -رییس 

منطقه ثبت اسناد و املاك شرق اصفهان - مهدى صادقى وصفى/ 6055

اگهى تحدید حدود اختصاصى
چون تحدید حدود ششدانگ یکباب ساختمان محصور به پلاك 85.3989 مجزى 
شده از 3434 فرعى واقع در خمینى شــهر بخش چهارده اصفهان که طبق پرونده 
ثبتى به نام حسین حسین زاده فرزند محمد على مالک 3 دانگ مشاع از ششدانگ و 
مرضیه عابدى خوزانى فرزند احمد مالک 3 دانگ مشاع از ششدانگ در جریان ثبت 
است به علت عدم حضور متقاضى ثبت بعمل نیامده اینک بنا به دستور قسمت اخیر 
ماده 15 قانون ثبت و بر طبق تقاضاى نامبرده تحدید حدود مالک مرقوم در روز یک 
شنبه بیست و هفتم خرداد ماه 1403 ســاعت 10 در محل شروع و به عمل خواهد 
آمد و در صورت مصادف با تعطیلى عملیات تحدید بعد از تعطیلى انجام میپذیرد لذا 
به موجب این آگهى به کلیه مالکین و مجاورین اخطار میگردد که در روز و ساعت 
مقرر در محل حضور یابند اعتراضات مالکین یا مجاورین مطابق ماده 20 قانون ثبت 
از تاریخ تنظیم صورت مجلس تحدیدى تا 30 روز پذیرفته خواهد شد. تاریخ انتشار: 
1403/02/29- م الف: 1714257 - رئیس اداره ثبت ملک خمینى شــهر - سید 

محمدحسن مصطفوى / 6052

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهاى اول و دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى 
و ساختمانهاى فاقد سند رسمى مســتقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات مالکانه و 
بلامعارض متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و املاك مورد 
تقاضا به شرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى مى شود. 
درصورتى که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضى داشته باشند 
مى توانند از تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را در اداره ثبت اسناد 
و املاك محل تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، 
دادخواست خود را به مرجع قضایى تقدیم نمایند. راى شماره 1402/12/26-9558 
آقاى على حیدرپور فرزند رضاقلى در ششــدانگ یک باب خانه در حال تکمیل به 
مســاحت 231/50 متر مربع قسمتى از پلاك شــماره 417 اصلى واقع در قطعه 6 
بخش 11 حوزه ثبت ملک اصفهان متقاضى مالک رسمى مشاعى مى باشد .  تاریخ 

انتشار نوبت اول:1403/02/29 - تاریخ انتشــار نوبت دوم: 1403/03/13 -م الف: 
1718145 - غلامرضا شیرانى سرپرســت واحد ثبتى حوزه ثبت ملک نجف آباد از 

طرف داوود قورئیان نجف آبادى/ 6047

« آگهى ابلاغ مفاد آراء صادره ازهیأت قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتى اراضى وساختمانهاى فاقد سندرسمى مستقر دراداره ثبت 

اسناد واملاك مهردشت»
برابر رأى شــماره 140260302177001705 مورخه 11/24 /1402 هیأت قانون 
تعیین تکلیف اراضى وساختمانهاى فاقد سند رسمى تصرفات مالکانه وبلامعارض 
خانم مریم شفیعى علویجه فرزند نادعلى به شماره شناسنامه 1080166513 نجف 
آباد و شــماره ملى 1080166513 در سه دانگ مشاع از ششــدانگ یک درب باغ 
قســمتى از پلاك 1798 فرعى واقع در علویجه 1 اصلى بخش 15 ثبت اصفهان به 
مساحت 855/22 متر مربع انتقالى بصورت عادى مع الواسطه از مالکین رسمى وراث 

صغرى عزیز ى محرز گردیده است. 
برابر رأى شــماره 140260302177001704 مورخه 1402/11/24 هیأت قانون 
تعیین تکلیف اراضى وساختمانهاى فاقدسند رسمى تصرفات مالکانه وبلامعارض  
خانم زهرا شفیعى  فرزند  نادعلى  به شــماره شناســنامه  49  نجف  آباد  و  شماره 
ملى1091996891 در سه دانگ مشاع از ششدانگ یک درب باغ قسمتى از پلاك 
1798 فرعى واقع در علویجه 1 اصلى بخش 15 ثبت اصفهان به مساحت 855/22  
متر مربع  انتقالى بصورت عادى  از مالکین رسمى وراث صغرى عزیزى محرز گردیده 

است. 
برابر رأى شــماره 140260302177001706 مورخه 1402/11/24 هیأت قانون 
تعیین تکلیف اراضى وساختمانهاى فاقدسند رسمى تصرفات مالکانه و بلامعارض 
خانم زهره کریمى علویجه فرزند اکبر به شــماره شناسنامه 161 نجف آباد و شماره 
ملى1091895422 در ششدانگ یک درب باغ  قسمتى از پلاك 3057 فرعى واقع 
در علویجه 1  اصلى واقع بخش 15 ثبت اصفهان به مســاحت 1100/85 متر مربع  
انتقالى مع الواســطه به صورت عادى از مالکین رسمى ابراهیم قندهارى علویجه و 

جمیله قندهارى علویجه  محرز گردیده است . 
برابر رأى شماره 1402603021770001703 مورخه 1402/11/24 هیأت قانون 
تعیین تکلیف اراضى وساختمانهاى فاقدسند رسمى تصرفات مالکانه وبلامعارض 
آقاى قدرت االله ملااحمدى دهقى فرزند صفرعلى به شماره شناسنامه 90 و شماره 
ملى1090677553 نجف آباد، در ششدانگ یک باب خانه قسمتى از پلاك 3483 
فرعى واقع در علویجه 1 اصلى بخش 15 ثبت اصفهان، به مساحت 201/49  متر مربع  

انتقالى از مالکین رسمى جعفر نورى و عباس نورى محرز گردیده است. 
برابر رأى شــماره 140360302177000036 مورخه 1403/01/19 هیأت قانون 
تعیین تکلیف اراضى وساختمانهاى فاقدسند رسمى تصرفات مالکانه وبلامعارض  
آقاى  اسماعیل زمانى علویجه  فرزند  امراله  به شماره شناسنامه  6900  رى  و  شماره 
ملى0493224114 در ششدانگ یک باب خانه پلاك 649  فرعى واقع در علویجه 
1 اصلى بخش 15 ثبت اصفهان، به مســاحت 157/37 متر مربع قسمتى انتقالى به 
صورت رسمى و عادى از مالکین رسمى وراث محمد زمانى علویجه- قسمتى انتقالى 
بهصورت رسمى و عادى از مالکین رسمى وراث عبدالحسین زمانى علویجه محرز 

گردیده است. 
برابر رأى شــماره 140360302177000037 مورخه 1403/01/19 هیأت قانون 
تعیین تکلیف اراضى وساختمانهاى فاقدسند رسمى تصرفات مالکانه وبلامعارض 
لطف اله کلانترى دهقى فرزند محمد به شــماره شناســنامه 343 و شــماره ملى 
1092337199 نجف آباد، درششــدانگ یک باب خانه قسمتى از پلاك 38 فرعى 
واقع در دهق 4 اصلى بخش 15 ثبت اصفهان، به مساحت 227/35 متر مربع قسمتى 
انتقالى به صورت عادى از مالک رســمى جمیله آقا نقى- قسمتى انتقالى از مالکین 

رسمى وراث حسین کلانترى -قسمتى انتقالى از مالک رسمى فضه بانو کلانترى 
دهقى محرز گردیده است. 

دراجراى ماده یک قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى وساختمانهاى فاقد سند 
رسمى وبرحسب ماده 3 قانون مذکور، آرائى که ازطرف این هیأت مبنى برتأیید انتقال 
عادى و یا سهم مفروزى متقاضى صادرگردیده در دو نوبت به فاصله 15 روز منتشرمى 
شود تا شخص یا اشخاصى که به آرا ء مذکوراعتراض دارند از تاریخ اولین انتشار ظرف 

مدت دوماه اعتراض خود را  
 تسلیم نموده و در مهلت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، فرصت دارند نسبت به تقدیم 
دادخواست به دادگاه صالحه و ارائه گواهى مبنى برطرح دعوى اقدام نمایند و ادامه 
عمل یات ثبتى منوط به ارائه حکم قطعى دادگاه خواهد بود و درصورت انقضاء مهلت 
وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهدشد و صدورسند مالکیت 
مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود. تاریخ انتشار نوبت اول:403/02/29 - 
تاریخ انتشارنوبت دوم: 1403/03/13 -م الف: 1715449  - اداره ثبت اسناد و املاك 

مهردشت - احمد دریائى / 6039 
  

آگهى ابلاغ مفاد آرا صادره از هیات قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى 
اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

در اجراى ماده یک قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى و ساختمانهاى فاقد سند 
رسمى و بر حســب ماده 3 قانون مذکور آرا ذیل که از طرف این هیات مبنى بر تایید 
انتقال عادى و یا سهم ماره مفروزى متقاضى صادر گردیده در دو نوبت به فاصله 15 
روز آگهى میشود تا شخص یا اشخاصى که به آرا مذکور اعتراض دارند از تاریخ اولین 
انتشار ظرف مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم نموده و در مهلت یک ماه 
از تاریخ تسلیم اعتراض فرصت دارند نســبت به تقدیم دادخواست به دادگاه صالحه 
و ارایه گواهى مبنى بر طرح دعوى اقدام نمایند و اقدامات ثبت موکول به ارایه حکم 
قطعى دادگاه خواهد بود و در صورت انقضا مهلت و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالکیت خواهد شد و صدور سند مالکیت مانع ! از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد 
بود. صادر خواهد شد و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.

راى اصلاحى شــماره 140260302027019379 مــورخ 1402/12/09 مهدى 
میرمحمد حسینى اصفهانى فرزند محمود بشماره شناسنامه 2697 صادره از اصفهان 
بشماره ملى 1288234309 در ششــدانگ یکباب کارگاه بافندگى احداثى بر روى 
قســمتى از قطعه زمین پلاك 31 اصلى واقع در بخش 18 ثبت اصفهان به مساحت 

924/86 متر مربع، خریدارى طى سند رسمى.
راى اصلاحــى شــماره 140260302027019378 مورخ 1402/12/09 ســعید 
میرمحمد حسینى اصفهانى فرزند حسینعلى بشماره شناسنامه 1270717804 صادره 
از اصفهان بشماره ملى 1270717804 در ششدانگ یکباب کارگاه بافندگى احداثى بر 
روى قسمتى از قطعه زمین پلاك 31 اصلى واقع در بخش 18 ثبت اصفهان به مساحت 

1007/23 متر مربع خریدارى طى سند رسمى.
 راى شــماره 140260302027017885 مورخ 1402/11/15 مرتضى میرمحمد 
حسینى به شناسنامه شماره 1 و شــماره ملى 1291340998 صادره اصفهان فرزند 
محمود در ششدانگ یکباب کارگاه بافندگى به مساحت 954/70 متر مربع قسمتى 
از پلاك شماره 31 اصلى واقع در بخش 18 ثبت اصفهان خریدارى طى سند رسمى. 
تاریخ انتشــار نوبت اول: 1403/02/29- تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/03/13- م 
الف: 1716905-رییس منطقه ثبت اسناد و املاك شرق اصفهان - مهدى صادقى 

وصفى/ 6048
 

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابــر راى شــماره 140260302026021077 مــورخ 1402/12/12 هیات اول 

موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى و ســاختمانهاى فاقد سند رسمى 
مستقر در واحد ثبتى تصرفات على اصغر فروتن جزى به شناسنامه شماره 20 کدملى 
5110439885 صادره فرزند امراله نسبت به ششدانگ یکباب مغازه به مساحت 84.52 
متر مربع پلاك شماره 632 فرعى از 452 اصلى واقع در بخش 16 اداره ثبت اسناد و 
املاك شمال اصفهان مالکیت متقاضى موضوع سند 29609 -1397/09/01دفتر 
357 اصفهان محرز گردیده اســت. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به 
فاصله 15 روز آگهى میشود در صورتى که اشخاص نســبت به صدور سند مالکیت 
متقاضى اعتراضى داشته باشــند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایى تقدیم نمایند. بدیهى است در صورت 
انقضاى مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 
شد. تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/02/29- تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/03/13- 
م الف: 1717063-رئیس اداره ثبت اسناد و املاك شــمال اصفهان - سید اسداالله 

موسوى/ 6049

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهاى اول و دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى 
و ساختمانهاى فاقد سند رسمى مســتقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات مالکانه و 
بلامعارض متقاضیان محرز گردیده اســت. لذا مشخصات متقاضیان و املاك مورد 
تقاضا به شرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى مى شود. 
درصورتى که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضى داشته باشند 
مى توانند از تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را در اداره ثبت اسناد 
و املاك محل تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، 
دادخواست خود را به مرجع قضایى تقدیم نمایند. راى شماره 5988-  1401/09/07 
خانم سمن گل احمدى فرزند عبدى ششــدانگ یکبابخانه به مساحت 160/90 متر 
مربع قسمتى از پلاك شــماره 898 فرعى از 859 اصلى واقع در قطعه 4 بخش 11 
حوزه ثبت ملک اصفهان متقاضى مالک رسمى مشاعى مى باشد.تاریخ انتشار نوبت 
اول:1403/02/29 - تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/03/13 -م الف: 1717986 - 
غلامرضا شیرانى سرپرست واحد ثبتى حوزه ثبت ملک نجف آباد از طرف داوود قورئیان 

نجف آبادى/ 6040

آگهى ابلاغ مفاد آرا صادره هیأت قانون تعیین تکلیف
برابر راى 4482 مورخ 1402/12/01 به شــماره کلاسه 0811 مالکیت آقاي / خانم 
مهدي نوروزي به شناسنامه شماره 3533 کدملی 1141306077 صادره فرزند عزیزاله 
در ششــدانگ یکباب کارگاه با کاربرى صنعتى به مساحت 219,18 متر مربع پلاك 
شماره 404 فرعى از 119 اصلى واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک خمینی 
شهر به موجب سند 23734 مورخ 1399/02/27 دفترخانه 300 و ملاحظه نقشه ملکه 

و گزارش کارشناس ملاحضه و محرز گردیده است.
.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 10 روز آگهى میشود در صورتى 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضى اعتراضى داشته باشند میتوانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت 2 ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
رسید ظرف مدت 1 ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایى 
تقدیم نماید بدیحى اســت در صورت انقضاى مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد .تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/02/29- 
تاریخ انتشــار نوبت دوم: 1403/03/13- م الف: 1717992 - ســید محمدحسن 
مصطفوى - رئیس اداره ثبت اســناد و املاك شهرســتان خمینى شهر- ازطرف 

حمید سعیدى / 6053

رییس اداره گشت فنى ســاختمان معاونت شهرسازى 
و معمارى شــهردارى اصفهان گفت: 430 بناى ناایمن 
و آســیب پذیر در این کلانشــهر داریم و تعیین تکلیف 
آن ها در انتظار ارزیابى نهایى مرکز تحقیقات وزارت راه و 
شهرسازى است.محمد موسوى زادگان افزود: بر اساس 
بند «ض» ماده 14 قانون مدیریت بحران کشور، مصوب 
1398، وزارت راه و شهرسازى با محوریت مرکز تحقیقات 
وزارتخانه موظف به ارزیابى بناهاى ناایمن و آسیب پذیر و 
ابلاغ آن به شهردارى هاست.وى اظهار داشت: شهردارى 
اصفهان پس از حادثه ســاختمان «پلاسکو» تهران، از 
سال 1396 تا سال 1399 به مرور به شناسایى ساختمان 

هاى ناایمن در شهر اقدام و فهرست ساختمان هاى ناایمن 
و آسیب پذیر شناسایى شــده را به صورت مکتوب براى 
ارزیابى نهایى به اداره کل راه و شهرسازى استان اعلام 
کرد.رییس اداره گشت فنى ساختمان و پیشگیرى سریع 
تخلفات معاونت شهرسازى و معمارى شهردارى اصفهان 
تصریح کرد: پس از اعلام ارزیابى نهایى ساختمان هاى 
ناایمن توسط مرکز تحقیقات وزارتخانه، شهردارى آن را به 
مالکان، متصرفان و یا ذینفعان ابلاغ خواهد کرد.موسوى 
زادگان ادامه داد: از مجموع کل بناهاى ناایمن و آسیب 
پذیر شناسایى شده در شهر اصفهان، تعدادى نیز مدارس، 

بیمارستان و مجتمع تجارى است.

فرمانده یگان هاى انتظامى و حفاظتى فراجا از کشف 3 
کیلوگرم شیشه در داخل 3 تن هندوانه اهدایى در اردوگاه 

حرفه آموزى و کاردرمانى زندان اصفهان خبر داد.
سردار رضا بنى اسدى فر گفت: یکى از زندانیان اردوگاه 
حرفه آموزى و کاردرمانى زندان اصفهان که در مرخصى 
بوده است، نســبت به اهداى حدود 3 تن هندوانه جهت 

مصرف زندانیان اقدام و آن را وارد اردوگاه مى کند.
وى ادامه داد: در زمان تخلیه بار هندوانه اهدایى در انبار 
اردوگاه و حین بازرسى توســط کارکنان یگان حفاظت 

زندان، به یکى از هندوانه ها مشکوك مى شوند.
این مقام ارشــد انتظامى افزود: پس از بررسى دقیق تر 

آن، همکاران متوجه بــرش انتهایى هندوانه به صورت 
دایره اى شده و اثرات چسب در آن قسمت موجب گردید 
تا نسبت به باز نمودن هندوانه اقدام کنند. بعد از شکافتن 
این هندوانه از داخل آن مقدار 3 کیلوگرم مواد مخدر از 
نوع شیشه که به صورت ماهرانه اى جاسازى شده بود، 

کشف و ضبط شد.
وى با تصریح بر اینکــه راننده کامیون بــه اتهام اقدام 
در ورود مواد مخدر به داخل زندان دســتگیر شد، بیان 
داشــت: متهم اصلى نیز پس از کسب دستور قضائى در 
مخفیگاه خود شناسایى، دستگیر و تحویل مرجع قضائى

 شد.

تکلیف ساختمان هاى ناایمن
 اصفهان چه مى شود؟

قاچاق شیشه به زندان 
اصفهان داخل هندوانه!

نصب سنگ مزار شهید زاهدى 
هم زمان با مراسم چهلمین روز شهادت سرلشکر پاسدار 
شهید محمد رضا زاهدى، از سنگ مزار این شهید گرانقدر 
رونمایى شـد. در متن سـنگ نوشـته مزار مطهر شهید 
زاهدى از جمله آمده است: سردار زاهدى از دهه شصت 
در میدان هاى خطر و مجاهدت، چشـم انتظار شـهادت

 بود.

آغاز مونتاژ دومین سیمرغ
معاون وزیر دفاع گفـت: مرحله مونتاژ دومین هواپیماى 
سیمرغ آغاز شد و این به معناى راه اندازى خط تولید این 
هواپیماست. امیر سرتیپ خواجه فرد افزود: این هواپیماى 
ترابرى سـبک سـال 1401 رونمایى و 1402 نخستین 
پروازش را انجـام داد و حالا این روز هـا گواهینامه هاى 
سـازمان هواپیمایى کشـورى آن در حال صدور اسـت. 
خواجه فرد افزود: براى ساخت این هواپیماى 25 میلیون 
دلارى یک میلیون ساعت نفر در ده سال گذشته تلاش 

شده است.

برخورد با واحد هاى آلاینده هوا 
پایش میدانى واحد هاى تولید سنگ دانه بندى درحومه 
شـهر اصفهان درحال اجرا اسـت و با واحد هاى آلاینده 
هوا، برخورد قانونى مى شود. در این بازدید ها کارشناسان 
براى یک واحد معدنى تولید سنگ دانه بندى که فعالیت 
آن توأم با آلایندگى هوا بود، اخطار رفع آلایندگى صادر 

کردند.

خبر

معاون توسعه و پیش بینى اداره کل هواشناسى استان اصفهان گفت: 
پدیده جوى النینو (جریانات گرم اقیانوسى) در حال ضعیف شدن است 
و دماها در فصل گرم امسال شرایط مساعدى نسبت به سال قبل دارد.
نوید حاجى بابایى با اشاره به این که سال 2023 میلادى گرم ترین 
سال تاریخ کره زمین اعلام شد، اظهار کرد: باید توجه داشت که سال 
2023 سال خاصى بود و به دلیل تغییرات اقلیمى شدید اثرات پدیده 
جوى ال نینو (جریانات گرم اقیانوس) در تابستان گذشته ملموس بود.

وى با اشــاره به اینکه جریانــات ال نینو قوى طى پاییز گذشــته 

در کشــور و اســتان اصفهان ظاهر نشــد و بارش هاى آن با تأخیر 
رخ داد، افزود: جریانات ال نینو در زمســتان ســال گذشــته بهبود 
پیدا کرد به طــورى که میانگیــن بارش ها تقریباً نرمــال بود و در 
برخى مناطق کمبود بارندگــى پاییز را جبران کرد. بــا وجود این، 
الگوهاى جوى در ســال آبى پیش رو، ال نینو نیست، جریانات این 
پدیده جوى افُت مى کند و به ســمت لانینا (پدیده سرد اقیانوسى)

 مى رود.
حاجى بابایى تصریح کرد: بر همین اساس، پیش بینى این است که 

تابستان سال 2024 میلادى شــرایط دمایى بهترى نسبت به سال 
گذشته خواهد داشــت اما با توجه به تغییرات اقلیمى، بیشتر گمانه 

زنى است.
وى افزود: میانگین بارش هاى استان اصفهان از ابتداى سال زراعى 
(مهر 1402) تا 26 اردیبهشت ماه امسال به 194 میلیمتر رسیده که 
نسبت به مدت مشابه سال گذشته 11 میلیمتر افزایش نشان مى دهد.
حاجــى بابایــى ادامــه داد: میانگیــن بارش هــاى اســتان 
امســال نســبت به مدت مشــابه ســال زراعــى گذشــته 6/3 
درصــد و در مقایســه بــا دوره بلندمــدت 2/4 درصــد افزایش 

یافته است.
معاون توســعه و پیش بینى اداره کل هواشناســى استان اصفهان 
ادامه داد: وقوع بارش هاى بهاره، شــدت تنش شــدید آبى استان 
را کم کرده اســت اما با توجه به اینکه اصفهان درگیر خشکســالى 
هیدرولوژیک بوده لازم اســت کماکان در فصل گرم سال مدیریت 
مصرف بهینه آب در بخش هاى شرب، کشــاورزى و صنعت مورد

 توجه باشد.
حاجى بابایى تصریح کرد: اگر چه الگوهاى هواشناسى افزایش دماى 
بالا در تابستان امسال را نشــان نمى دهد و روند آن ملایم و به طور 
میانگین بین یک تا 2 درجه نسبت به نرمال بالاتر خواهد بود اما باید 
فصل گرم سال را با مدیریت مصرف بهینه آب و انرژى به سلامت 

پشت سر گذاشت.
وى با بیان اینکه از هفته دوم خرداد ماه روند افزایش دما در استان آغاز 
خواهد شد و دماها به بالاى نرمال خواهد رسید، اضافه کرد: بیشترین 
افزایش دما را در استان اصفهان در بازه زمانى 15 خرداد تا نیمه تیرماه 
انتظار دادیم ضمن اینکه وضعیت دمایى امسال نسبت به سال قبل 

مساعد خواهد بود.

شرایط دمایى امسال نسبت به سال گذشته بهتر خواهد بود 

ســازمان افزایش دما در اصفهان از هفته دوم خرداد مدیرعامــل 
زیباســازى شــهردارى 
اصفهــان بــا اشــاره به 
اقدامات این ســازمان در 
دهه کرامت گفت: نصب 5 
ابر پرچم متبرك به آستان 
امام هشتم و با طرح پرچم گنبد امام رضا (ع) در نقاطى از شهر زندگى 
همچون میدان بزرگمهر و میدان لاله، خیابان امام خمینى(ره) از جمله 

این اقدامات است.
حمید قنادنیا اظهار کرد: سازمان فرهنگى، اجتماعى و ورزشى شهردارى 
اصفهان، اداره کل روابط عمومى و امور بین الملل شهردارى، معاونت 
خدمات شهرى مناطق و ســازمان زیباسازى شــهردارى اصفهان 

عهده دار اجراى برنامه ها در دهه کرامت هستند.
وى با اشاره به اقدامات سازمان زیباســازى شهردارى اصفهان ویژه 
دهه کرامت افزود: نصب 5 ابر پرچم متبرك به آستان امام هشتم و با 
طرح پرچم گنبد امام رضا (ع) در نقاطى از شهر زندگى همچون میدان 
بزرگمهر و میدان لاله، خیابان امام خمینى (ره) از جمله این اقدامات 
است.مدیرعامل سازمان زیباسازى شهردارى اصفهان با بیان اینکه 
نصب بیش از دو هزار پرچم شهرى با طرح ویژه دهه کرامت در مناطق 
پانزده گانه شهر اصفهان انجام شده است، تصریح کرد: نصب بیش از 
5000 متر (600 عدد) پرچم عرضى ویژه دهه کرامت در معابر اصلى 

شهر نیز از دیگر اقدامات این سازمان در این ایام به شمار مى رود. 
قنادنیا گفت: در دهه کرامت فضاســازى و آذین بندى ویژه خیابان و 
بوستان امام رضا (ع) همچنین اجراى 100 عدد طرح حجمى با عنوان 
«همه خادم الرضاییم» در ســازه هاى شیشــه اى واقع در چهارراه ها 
و میادین اصلى شهر توسط سازمان زیباســازى شهردارى اصفهان 

انجام شده است.

نصب 5 ابر پرچم متبرك به آستان 
امام هشتم در اصفهان
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والیبال ایران امسال کار سختى براى رسیدن به المپیک 2024 پاریس دارد.
سى وسومین دوره بازى هاى المپیک در سال 2024 به میزبانى پاریس برگزار 
خواهد شد که در حال حاضر تیم هاى فرانســه به عنوان میزبان المپیک، 
لهستان، آمریکا، ژاپن، برزیل، آلمان و کانادا ســهمیه مستقیم بازى هاى 

پاریس را به دست آورده اند و تنها پنج سهمیه باقى مانده است.
از این تعداد هم یک سهمیه به قاره آفریقا تعلق مى گیرد، چراکه تمامى قاره ها 
باید در المپیک نماینده داشته باشند. در حال حاضر مصر به دلیل امتیاز بالاتر 
در رنکینگ جهانى بین ســایر تیم هاى آفریقایى این سهمیه را دارد. به این 
ترتیب چهار سهمیه باقى مى ماند؛ براى این سهمیه ها هم تیم هاى ایتالیا، 
آرژانتین و اســلوونى فاصله امتیازى مطمئنى با رقبا دارند و صربستان هم 
چهارمین تیمى است که با توجه به رنکینگ و امتیازش شانس بالاترى براى 
المپیکى شدن دارد، اما هنوز هیچ چیزى قطعى نیست، چون هنوز تیم هاى 

کوبا، هلند، ترکیه و ایران هم شانس کمى براى رسیدن به پاریس دارند.
تیم ملى در رقابت هــاى انتخابى المپیک حرفى براى گفتن نداشــت و با 
ضعیف ترین نتایج شکســت خورد تا نه تنها گامى به سمت کسب سهمیه 
برندارد بلکه با چند پله سقوط در رنکینگ جهانى، از المپیک دورتر هم شود. 
در این وضعیت آشفته تنها یک راه براى رسیدن به المپیک باقى ماند و آن 

هم لیگ ملت هاى 2024 است.
در پایان دور مقدماتــى لیگ ملت هاى 2024، رنکینگ تیم ها مشــخص 
مى شود و 6 تیمى که از طریق مســابقات انتخابى المپیک سهمیه را کسب 
کرده اند، کنار مى روند تا وضعیت ســایر تیم ها تعیین شود. مرحله مقدماتى 
لیگ ملت هاى سال 2024 در گروه مردان از 16 خرداد تا سوم تیرماه سال 
جارى پیگیرى مى شود و با معرفى تیم هاى صعود کننده به مرحله نهایى به 
پایان خواهد رســید. در پایان این مرحله رنکینگ فدراسیون جهانى به روز 

مى شود و چهار تیم برتر از این طریق سهمیه المپیک را به دست مى آورند.
شاید بد نباشد نگاهى به رده بندى فدراسیون جهانى و امتیازهاى تیم هاى 

مدعى که هنوز سهمیه نگرفته اند بیاندازیم:
ایتالیا با 342.43 امتیاز، رتبه سوم

آرژانتین با 314.35 امتیاز، رتبه ششم
اسلوونى با 307.12 امتیاز، رتبه هفتم
صربستان با 253.22 امتیاز، رتبه نهم
کوبا با 236.96 امتیاز، رتبه یازدهم

هلند با 214.58 امتیاز، رتبه سیزدهم
ترکیه با 210.73 امتیاز، رتبه چهاردهم
ایران با 207.82 امتیاز، رتبه پانزدهم

نکته مهم درمورد رنکنیگ بالا این است که تنها 4 تیم برتر از این فهرست 
المپیکى مى شوند و همین موضوع نشان دهنده رقابت سخت بین مدعیان 
است. در این رنکینگ ایران از نظر امتیازى فاصله زیادى با ایتالیا، آرژانتین و 
اسلوونى دارد و شاید رقابت اصلى براى المپیکى شدن با صربستان باشد؛ البته 
این به معنى این نیست که تنها با شکست صربستان به المپیک مى رسیم، 
چراکه با توجه به نتایج ضعیف تیم ملى در دوران سرمربیگرى بهروز عطایى 
حالا ملى پوشان باید در حداقل 9 مسابقه برنده باشند و از سوى دیگر نتایجى 
رقم بخورد که به نفع ایران باشد تا شاید شاهد حضور والیبال ایران در پاریس 

باشیم.
پیروزى در هر ســت و بازى مى تواند امتیازى براى ایران داشــته باشــد، 
پس ملى پوشــان نباید از حالا کار را تمام شــده بدانند. در ایــن بین قطعاً 
پیروزى بر حریفانى کــه جایگاه بالاترى در جدول رده بنــدى دارند امتیاز 
بیشــترى براى ایران خواهد داشــت. شــاید در همان هفته اول تکلیف 
خیلى چیزها مشــخص شــود، چون ایران در این هفته بایــد با تیم هاى 
صربســتان (نهم جهان)، ایتالیا (ســوم جهان)، کوبا (یازدهــم جهان) و 
آرژانتین (ششم جهان) که به نوعى حریفان مستقیمش محسوب مى شوند،

 روبرو شود. 

باشــگاه مس ســونگون ورزقان، پرافتخارترین تیم 
لیگ برتر فوتسال ایران، با فوق ستاره خود، على اصغر 
حســن زاده، یک فصل دیگــر تمدید کــرد و به دل 
نگرانى هاى طرفدارانش بالاخره پایان داد. حسن زاده 
که با درخشش در جام ملت هاى آسیا 2024 جاه طلبانه 
نشان داد و انگیزه بسیار زیادى براى بازى در جام جهانى 
دارد، در این فصل با پیراهن لاله هاى نارنجى به میدان 
خواهد رفت و امیدوار است همانند فصل گذشته، نمایش 

قابل قبولى را داشته باشد.
قرارداد کاپیتان تیم ملى با مس ســونگون یک ســاله 
خواهد بود و دقایقى پیش پــس از مذاکره با نجف زاده، 
مدیرعامل باشــگاه، توافقات لازم حاصل شــد. پیش 
از این خبر عدم تمدید حســن زاده در رسانه ها مخابره 
شــده بود و نارضایتى هاى زیادى را از سوى طرفداران 

برانگیخته بود.
پیش از جام ملت هاى آسیا تا حالا که قرارداد حسن زاده 
تمدید شــد، تیم هاى بــزرگ لیگ برتــرى از طریق 
واسطه ها و نمایندگان خود مرتب با حسن زاده جلساتى 
را برگزار کرده بودند، اما در نهایت مدیران مس که براى 
حفظ ستاره خود مصمم بودند او را براى یک فصل دیگر 

در اردوى تیم حفظ کردند.
حسن زاده، با چهار عنوان مرد سال آسیا، پرافتخارترین 
فوتسالیســت قاره کهن به شــمار مى رود و این حیث 

رکورددار و دست نیافتنى بوده است.

توتو اسپورت در گزارشى به مهدى طارمى مهاجم تیم 
ملى فوتبال کشورمان پرداخت و نوشت: در حال حاضر 
طارمى همچنان بازیکن پورتو است. قرارداد این مهاجم 
با غول پرتغالى تا پایان ماه ژوئن اعتبار دارد. حالا فقط 
مسئله زمان مطرح اســت تا دوران فعالیت این بازیکن 

ایرانى در باشگاه فعلى اش به پایان برسد.
این رسانه نوشت: طارمى قرارداد خود با پورتو را تمدید 
نکرده و در عوض این بازیکن 31 ســاله مدتهاست که 
تصمیم خود را براى امضاى قرارداد با اینتر گرفته است. 
بنابراین در پایان ماه ژوئن که قرارداد این بازیکن ایرانى 

به پایان مى رسد، او بازیکن نراتزورى خواهد شد. 
طبیعتا اینتر به دلیل احترام به اینکه طارمى همچنان با 
پورتو قرارداد دارد، هیچ چیزى را زودتر از موعد رسمى 
اعلام نخواهد کرد اما این بدان معنا نیست که همه چیز 
از قبل مشخص نشده است. طارمى در واقع تصمیم خود 

را از ماه ها قبل گرفته است.
براســاس اعلام روزنامه توتو اســپورت، طارمى قبلا 

تست هاى پزشکى خود را انجام داده است.
طارمى به عنوان یک بازیکن غیر اتحادیه اروپا با اینتر 
قرارداد امضا خواهد کرد زیرا هنوز موفق به اخذ تابعیت 
پرتغال نشده است. براى اعلام رسمى و عکس با پیراهن 

اینتر هم باید صبر کرد اما نه خیلى زیاد.

والیبال ایران
 چگونه المپیکی می شود؟

رسول خطیبى درباره فاصله  گرفتنش از فوتبال اظهار کرد: از خیلى موارد ناراحتم و اگر صحبت کنم باید خیلى 
چیز ها را بگویم. از صنعت نفت و سایپا پیشنهاد داشتم و خواستم این چند بازى تمام شود و بعد تصمیم گیرى 
کنیم. او درباره اینکه گفته مى شد احتمال دارد به باشگاه سپاهان برود گفت: به خاطر افتتاح موزه به باشگاه 
سپاهان رفته بودم و بعداً آقاى نیکفر به من پیشنهاد دادند به عنوان مدیرفنى در این باشگاه حضور پیدا کنم 
ولى خب دو سههفته بعد با تراکتور بازى داشتند و من گفتم فصل تمام شود و ببینیم چه اتفاقى مى افتد. خطیبى 
درباره اینکه احتمال دارد او مدیرعامل یک باشگاه لیگ برترى شود مطرح کرد: شغل اصلى من سرمربى گرى 

است ولى براى تبریز اگر اختیار تام داشته باشم حضور پیدا مى کنم. 

شرایط نامشخص مهاجم تیم ملى ایران و تمایل تیم هاى فرانسوى براى جذب سردار در گذشته، این سؤال 
را به وجود آورده که آیا آنها دوباره سراغ آزمون مى روند یا خیر. سردار آزمون که مدت ها در فهرست خرید 
لیون بود پس از پیوستن به بایرلورکوزن به صورت قرضى راهى رُم ایتالیا شد اما مشخص نیست فصل آینده 
در چه تیمى بازى خواهد کرد.  سردار آزمون با به ثمر رساندن 2 گل و دادن 3 پاس گل در 22 بازى براى رُم 
(3 بازى در ترکیب اصلى) در پایان فصل این تیم را ترك کرده و باید به لورکوزن بازگردد. در واقع رُمى ها 
پس از شکست در دیدار اخیر سرى Aایتالیا و قرار گرفتن در رده ششم جدول دیگر تمایلى به فعال کردن 

بند خرید 12/5 میلیون یورویى سردار آزمون از بایرلورکوزن ندارند.

خطیبی: سپاهان به من پیشنهاد مدیر فنی  داد فرانسوی ها دوباره سراغ سردار می روند؟

تیم زیر 13 ســال سپاهان 
به دعوت باشگاه آلماز آنتى 
جهت شــرکت در تورنمنت 

بورچاکلین راهى روسیه شد.
چهارشــنبه شــب گذشته 
آیین بدرقه این تیم با حضور 
مدیرعامل باشــگاه سپاهان 
در گلستان شهداى اصفهان 
برگزار شد و نوجوانان سپاهان 
بــراى اداى احتــرام بر مزار 

شهید حسن غازى و دیگر شهدا حاضر شدند.
مدیرعامل سپاهان با اشاره به مسیر پیش روى آن ها تا ستاره شدن، عنوان کرد: شهداى عزیز ما ستاره هاى 

آسمان انسانیت، اخلاق و جوانمردى بودند و مسیر پیش روى ما را نورانى کردند. 
او در پایان براى تیم زیر 13 سال سپاهان در تورنمنت سن پترزبورگ آرزوى موفقیت نمود و آنان را بدرقه 
کرد.تورنمنت بین المللى بورچاکلین به میزبانى باشگاه آلماز آنتى روسیه و با حضور 12 تیم فوتبال 13 سال 
از کشورهاى مختلف در سن پترزبورگ برگزار خواهد شد و تیم سپاهان به دعوت آلماز آنتى در این مسابقات 

حاضر مى شود .

 هفته گذشته نمایندگان مجلس ضمن استماع نظر موافقان و مخالفان پیرامون تعطیلى پنج شنبه با پیشنهاد 
تعطیلى پنج شنبه ها مخالفت کردند و بر اساس تصمیم اتخاذ شده و در صوت تایید شوراى نگهبان روزهاى 

تعطیل ایران به جمعه و شنبه منتقل خواهد شد. 
با این وصف یک روز ویژه به برنامه کارى سازمان لیگ براى برنامه ریزى مسابقات فوتبال اضافه خواهد شد 

و به نظر مى رسد مسئولان کمى از از برگزارى بازى ها در روز پنج شنبه فاصله بگیرند.
البته طى سال هاى اخیر در فوتبال ایران برنامه ریزى مسابقات فوتبال معمولا ارتباطى به اوقات فراغت 
مردم نداشته و شاهد برگزارى بسیارى از بازى هاى حســاس در روزهاى کارى هستیم، ولى در اروپا که 
بالاترین کلاس فوتبال جهان را دارد، معمولا بازى هاى لیگ در کشــورهاى مختلف در روزهاى شنبه و 
یکشنبه برگزار مى شــود و این موضوع که این ورزش براى سرگرمى و لذت بردن هواداران است به دقت 

مورد نظر قرار مى گیرد. 
به زودى قرار است تعطیلى شنبه به صورت رسمى با تصویب شــوراى نگهبان اجرا شود و باید دید با این 

تغییر بزرگ در تقویم هفتگى شاهد چه تغییراتى در برنامه ریزى تصمیم سازان فوتبال ایران خواهیم بود.

کریستیانو رونالدو به خاطر 
عادات فــردى خاص خود 
در زمین شناخته شده است.

مهاجــم النصــر از زمان 
انتقالش به عربستان هیچ 
نشــانه اى از افــول از خود 
نشــان نداده اســت. او با 
54 گل در 59 بــازى براى 
باشــگاه خــود و تیم ملى 
کشورش، بیشترین گل را 
در بین تمام بازیکنان جهان 

به ثمر رسانده است.
رونالدو به عنوان یکى از باپشتکارترین ورزشکاران تاریخ شناخته مى شود. او همیشه ساعت ها تمرین اضافى 

انجام مى دهد و مدام به تمرین و پیشرفت فکر مى کند.
یکى از عادت هاى ”۷CR“ که ممکن است طرفداران در طول سال ها متوجه آن نشده باشند این است که 
چگونه او در هر بازى وارد زمین مى شود. رونالدو به دلیل یک سنت دیرینه پرتغالى، همیشه ابتدا با پاى راست 
خود وارد زمین مى شود. به این دلیل که در فرهنگ پرتغالى ضرب المثلى وجود دارد که وارد شدن با پاى 

راست را توصیه مى کند.
برنده 5 توپ طلا همچنین عادات قابل توجه دیگرى دارد که به عملکرد بدنى او ارتباطى ندارد. به عنوان 
مثال، بسیارى از هواداران متوجه شده اند که رونالدو همیشه در عکس هاى تیمى قبل از بازى روى انگشتان 
پاى خود قرار مى گیرد تا بلندتر به نظر برســد. او همچنین براى مبارزه با عفونت احتمالى، ناخن هاى پاى 

خود را سیاه مى کند. 
نحوه ایستادن این بازیکن 39 ساله در ضربات آزاد نیز چیزى منحصر به فرد در بازى اوست و او همیشه قبل 

از ضربات ایستگاهى این کار را انجام مى دهد.

نونهالان سپاهان به روسیه رفتند کاپیتان تیم ملی
 با تبریزی ها تمدید کرد

مسئله زمان و تکمیل 
انتقال طارمی به اینتر

زنگ خطر پیش از المپیک
چهره شاخص تکواندوى زنان ایران و دارنده مدال طلاى جهان، از رقابت هاى قهرمانى آسیا کنار رفت. در جریان 
رقابتهاى روز نخست تکواندوى قهرمانى آسیا در ویتنام، ناهید کیانى نماینده وزن 53- کیلوگرم تکواندوى ایران 
در دور نخست مقابل جوگ از تایلند با نتیجه 2 بر صفر تن به شکست داد و خیلى زود از دور رقابت ها کنار رفت. 
کیانى در این مبارزه در 2 راند و با نتایج 3 بر یک و 2 بر یک  شکست خورد و حذف شد. حذف کیانى از رقابت هاى 

قهرمانى آسیا در حالیست که او یکى از شانس هاى کسب مدال براى تکواندوى ایران در المپیک پاریس است. 

معاوضه عجیب در لیگ عربستان
لیگ عربستان هنوز به پایان نرسیده است اما از هم اکنون بازار نقل و انتقالات داغ است. النصر یکى از تیم هایى است 
که به دنبال جذب بازیکنان جدید خارجى و داخلى است.  فهد المرى، خبرنگار عربستانى فاش کرد که معاوضه اى 
عجیب بین دو باشگاه الشباب و النصر در حال انجام شدن است به طوریکه النصر حاضر است که براى جذب بازیکن 
الشباب چهار بازیکن خود را به این تیم بدهد. این خبر با عصبانیت هواداران النصر در صفحات مجازى همراهى شد. 

آنها نوشتند که مگر بازیکن الشباب کافو یا مارسلو است که با چهار بازیکن معاوضه شود؟

 قرارداد ابراهیمی با الشمال تمدید شد
درخشش امید ابراهیمى در الشمال باعث شد تا این باشگاه قطرى قرارداد او را یک فصل دیگر تمدید کند. امید 
ابراهیمى فصل بسیار خوبى را در الشمال پشت سرگذاشت. این بازیکن ایرانى باتجربه در بیشتر بازى ها الشمال در 
ترکیب اصلى به میدان رفت و نقش بسزایى در ماندن تیم در لیگ ستارگان داشت. سایت رسمى باشگاه الشمال از 
تمدید قرارداد یک ساله امید ابراهیمى خبر داد و اعلام کرد که او یک فصل دیگر در تیم بازى خواهد کرد. الشمال 
سومین تیم قطرى است که ابراهیمى در آن بازى مى کند. او پیش از این هم براى الاهلى و الوکره به میدان رفت.
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چهاردهمین بازى خانگى این فصل آبى ها نیز با برترى مقابل فولاد به پایان رسید. 
بهترین تیم بازى هاى خانگى لیگ امسال در بازى مقابل فولاد نیز به برترى رسید تا 

آمار 12 برد و 2 مساوى در ورزشگاه آزادى را به ثبت برساند.  
شکست ناپذیرى آبى ها در خانه تنها مختص به این فصل نمى شود چرا که این تیم 
از 15 بازى خانگى فصل گذشته نیز تنها یک بازى را با شکست پشت سر گذاشت که 

در همان هفته اول و مقابل سپاهان رقم خورده بود.
با احتســاب 14 بازى از فصل قبل و 14 بــازى این فصل، اســتقلال حالا در 28

بازى اخیر خانگى شکست نخورده اســت تا رکورد جذابى براى 
شــاگردان نکونام به ثبت برســد. به زبان ســاده تر، استقلال در 
642 روز اخیر هرگز در ورزشــگاه آزادى (لیگ برتر) از حریفان 
خود شکســت نخورده اســت. با توجه به تنها بازى باقى مانده 
در ورزشــگاه آزادى مقابــل گل گهر در هفته بیســت و نهم، 
شــاگردان نکونام این شــانس را دارند تا رکورد خوب این تیم

 را ارتقا دهند.

استقلال و ۲۴۶ روز شکست ناپذیری در آزادی

تغیییرات فوتبالی با تعطیل شدن شنبه ها

عادت های عجیب رونالدو در زمین فوتبال



صاحب امتیاز: شرکت رسانه گستر نصف جهان
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مدیر عامل هلدینگ پترو پالایش اصفهان با اشــاره به 
اینکه هدف گذارى ما این است که این هلدینگ تا سال 
1405 درجمع 500شرکت برتر دنیا قرار گیرد افزود: براى 
رشد و توسعه و رســیدن به چشم انداز هاى مد نظر باید 

تامین مالى هوشمندانه تعریف نمایم .
به گزارش خبرنگار واحد رســانه روابط عمومى و بین 
الملل هلدینگ پترو پالایش اصفهان، دکتر محســن 
قدیرى در دومین کنگره بین المللى توســعه و توانمند 
سازى صنعت با اشاره به تعریف 460پروژه با6/2 میلیارد 
یورو اعتبارافزود: در دنیاى کنونــى براى اینکه از رقبل 
عقب نمانیم، باید فناورى داشته باشیم تحریم هستیم و 
فناورى به ما نمى فروشند ولى خوشبختانه در هلدینگ 
پترو پالایش اصفهان از سال قبل تاکنون 100میلیون 

یورو تجهیزات خریدارى کردیم.
وى با اشــاره به اینکه هر شرکتى یادگیرنده سریع ترى 
داشته باشد مى تواند به وضعیت رقابت برترى دست یابد 
و از رقباى خود پیشى بگیرد افزود:ما در این زمینه تلاش 
کرده ایم  تا براى پیوستن به جمع 500 شرکت برتر دنیا 
تامین لیسانس و اســتاندارد دنیا و دانش فنى را داشته 
باشیم، ما با بررســى آخرین تکنولوژى هاى روز دنیا در 
سطح شرکت ها به بررسى ابعاد موضوع مى پردازیم و از 
این روش مسایل را حل کنیم .البته مدیریت مهمترین 

و تکمیل کننده همه بخش هاى این مثلث اســت که 
مجموعا مى توانیم به رشد 8 درصد و مقوله اى که مد نظر 
مقام معظم رهبرى  است دست یابیم و به شعار نامگذارى 

شده جهش تولید با مشارکت مردم دست پیدا کنیم .
وى بااشــاره به بهره بردارى از طــرح DHT به عنوان 
یک مگا پروژه که سهم تولید گازوئیل یورو 5  را در این 
شرکت به 100هزار بشــکه در هلدینگ پترو پالایش 
اصفهان رساند گفت: این طرح 16ماه زودتر بهره بردارى 

شــد و اکنون 20میلیون لیتر گازوئیل یورو5 را تحویل 
کلانشهرهاى کشور مى دهیم.

دکترقدیرى با اشاره به راه اندازى شرکت حمل و نقل در 
پترو پالایش اصفهان کــه موفق به راه اندازى ایر لاین 
شده است افزود:براى پالایشگاه اصفهان در حال ایجاد 
خط آهن هستیم تا بخش ریلى راه اندازى کنیم  و با توجه 
به اینکه کشــورهاى هدف را صادراتى مد نظر داریم از 
طریق خط آهن فراورده هاى نفتى را به اسکله دریایى 

براى صادرات انتقال مى دهیم.
وى با اشــاره به پروژه واحد تصفیه هیدروژن که 40تن 
گوگرد را از نفت ســفید جدا سازى مى کند این طرح در 
13 ماه براى اولین بــار در دنیا با این مدت زمان و حجم 
انجام شد دراین پروژه  31هزار بشکه نفت سفید گوگرد 

زدایى میشود. که در سال جارى بهره بردارى مى شود.
مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان، با اشــاره به 
سرعت اجراى پروژه ها در پالایشــگاه اصفهان گفت: 
طرح بسیار مهمى در پالایشگاه اصفهان توسط بانوان 

اجرا مى شود.
وى با اشــاره به اینکه مــا در بحث زنجیــره ارزش به 
صورت حرفه اى و دقیق وارد شده ایم افزود: طرح هاى 
راکد مانده را فعال نمودیم ویکى از طرح ها که 15سال 
مســکوت بود را فعال نمودیم و تا ســال آینده به بهره 

بردارى خواهد رسید.
دکتر قدیرى افزود:احــداث پارکینگ به ظرفیت 2400
خودرو همچنین درختــکارى در 1150هکتار از اراضى 
پالایشگاه که طى 3سال این درخت ها رشد خواهند کرد.

وى با اشــاره بــه اینکه 23پــروژه  آبــى در اصفهان 
توســط پتــرو پالایــش اصفهــان تعریــف شــده 
اســت افزود:نقــاط ضعف را بــه نقطه قــوت تبدیل 

کرده ایم.

 مد یر عامل هلدینگ پترو پالایش اصفهان در کنگره بین المللى توسعه و توانمند سازى صنعت خبر داد:

تصویب دستورالعمل

 اجرای فیبر داخلی ساختمان

دستورالعمل اجراى فیبر داخلى ساختمان با 
مشارکت مخابرات منطقه اصفهان و سازمان 

نظام مهندسى به تصویب رسید.
به گزارش روابط عمومــى مخابرات منطقه 
اصفهان، در جلسه اى که در دو نوبت صبح 
و عصر در روز چهارشــنبه 25 اردیبهشــت 
ماه 1403 با حضور کارشناســان ارشد نظام 
مهندسى اســتان اصفهان و سایر استان ها 
و  نماینــدگان مخابرات منطقــه اصفهان 
در سازمان نظام مهندســى استان تشکیل 
شد؛ بر اســاس نظریات کارشناسى حضار، 
دستورالعمل اجراى فیبر داخلى ساختمان به 

تصویب رسید.
احمد شــاه میرزائى معاون تجــارى و امور 
مشــتریان و عباس هاشــمى معاون شبکه 

مخابرات منطقه اصفهان، در این جلســات 
به تشــریح چرایى و نحوه بستر سازى فیبر 
نورى ساختمان پرداختند و دکتر شجاعیان 
و مهندس سجاد نیز از علل و الزامات تست 

هاى تاسیسات برق سخن گفتند.
لازم به ذکر اســت در همایشى که با عنوان 
تســت و تحویل فیبر نورى با حضور گروه 
تخصصى برق شــوراى مرکزى و اعضاى 
هیأت مدیره ســازمان نظام مهندســى در 
مجموعه فرهنگى ورزشى 22 بهمن برگزار 
شد؛ حضار با نحوه تست و تحویل فیبر نورى 

ساختمان هاى جدید التاسیس آشنا شدند. 
شــایان ذکر است؛ به شــرکت کنندگان در 
این همایش نیــز مدرك حضــور در دوره

 اعطا شد.

اجراى23پروژه آبى توسط پترو پالایش اصفهان

روز جهانى نمایشگاه  با شعار « نمایشگاهها کاتالیزورهاى آینده پایدار هستند» 
برگزار خواهد شد. 

به گزارش نمایشــگاه بین المللى اســتان اصفهان،  انجمن جهانى صنعت 
نمایشــگاه UFI از تمامى فعالان صنعت نمایشــگاه در سراسر دنیا دعوت 
نموده است که روز جهانى صنعت نمایشگاه را در تاریخ  5 ژوئن 2024 ( 16
خرداد 1403) به صورت منطقه اى یا بین المللى گرامى بدارند. نهمین دوره 

از گردهمایى روز جهانى صنعت نمایشــگاه با حمایت 70 انجمن و موسسه 
ملى و بین المللى با شعار « نمایشگاهها کاتالیزورهاى آینده پایدار هستند» با 
پوشش چهار موضوع اصلى نمایشگاهها عامل پیشرفت، نمایشگاهها تسهیل 
گر رشد اقتصادى، نمایشگاهها مسیرى پایدار در تجارت و نمایشگاهها عامل 
پیوند انسان ها در سراســر دنیا برگزار خواهد شد. شعار این دوره بیانگر نقش 
تقویت کننده رویدادهاى نمایشگاهى در ایجاد ارتباط نزدیک و رو- در- رو 

میان انسان ها و همکارى آنها براى یافتن راه حل هاى جهانى همسو با اهداف 
توسعه پایدار سازمان ملل در جهت حرکت به سمت رشد جهانى است. 

انجمن جهانى صنعت نمایشگاه در نظر دارد با همکارى انجمن هاى دوست 
دار محیط زیست و به افتخار روز جهانى صنعت نمایشگاه با کاشت درختانى 
در کشورهاى فیلیپین، ماداگاسکار و اکوادور ، جنگلى را با عنوان جنگل روز 

جهانى نمایشگاه GEDFOREST به دنیا تقدیم نماید.   

شمارش معکوس برای روز جهانی نمایشگاه 

5400 متر خط انتقال آب چاه شهرك امیرکبیر شهرضا 
با هزینه اى بالغ بر 50 میلیارد ریــال به بهره بردارى 

رسید.
مدیرعامل آبفاى استان اصفهان با بیان اینکه اجراى 
این عملیات ، افزایش منابع تامین آب جهت جمعیت 
حدود 185 هزار نفرى شــهر شــهرضا را در برخواهد 
داشــت ،اعلام کرد: تداوم خدمت رسانى و دسترسى 
مردم به آب شــرب ســالم و پایدار، از وظایف اصلى 
این شرکت اســت که در راســتاى نیل به این هدف، 
خدمتگزاران این شــرکت تمام تلاش خــود را به کار 

خواهند بست.
حســین اکبریان با توجه به تعددو پراکنده بودن منابع 
تامین آب در شهرضا ، اختلاط منابع تامین واستفاده از 
ظرفیت مخزن 2000متر مکعبى شهرك صنعتى امیر 
کبیر جهت ایجاد فشار مناسب آب در محله خمینى آباد 
را هدف اصلى اجراى این طرح عنوان کرد و گفت: در 

شرایط عادى نیاز آبى شهرضا بالغ بر 400 لیتر برثانیه 
اســت که این میزان در ایام پیک مصرف تابستان به 
حدود 520لیتر بر ثانیه میرســد و در چنین شــرایطى 
اســتفاده از همه منابع تامین داراى اســتاندارد کیفى 
در دستور کار شرکت قرار میگیرد و اجراى این پروژه 
کمک شایانى به توزیع عادلانه آب در فصل تابستان 

خواهد داشت .
وى بیان کرد: این پروژه اوایل سال 1402 کلید خورد و 
در اجراى این خط انتقال از لوله پلى اتیلن به قطر 200

میلیمتر استفاده شده است. 
مدیرعامل آبفاى اســتان اصفهان افزود: براى اجراى 
این پروژه ، لوله گذارى از زیر سه رودخانه فصلى و عبور 
از میدان ورودى شــهر منظریه به موازات کمربندى 
شهرضا به شــیراز صورت گرفته، همچنین در طول 
مسیر لوله گذارى، موانع بسیارى از قبیل عبور از چند 

خط اصلى آب، گاز و مخابرات وجود داشته است .

مدیر عامل شرکت فولاد مبارکه اصفهان که به همراه اعضاى هیئت مدیره و جمعى 
از معاونان و مدیران فولاد مبارکه از کارخانه نوین الکترود اردکان بازدید کرد گفت: 
وقتى صحبت از خودکفایى، خودتأمینــى و جهش تولید مى کنیم، یکى از ارکان آن، 
خودکفایى در زنجیره تأمین فولاد اســت. در این میان یکى از اقلام مهم، حیاتى و 
اســتراتژیک در زنجیره فولاد، که در زمینه آن وابستگى شــدیدى داشتیم و داریم، 
الکترود موردنیاز کوره هاى قوس الکتریکى است.   محمدیاسر طیب نیا افزود: بیش 
از یک دهه طرح تولید الکترودهاى گرافیتى با فراز و نشیب هاى زیاد و پیشرفت هاى 
محدود مواجه بود؛ اما خوشبختانه با جهشى که طى دو سال گذشته در پیشرفت این 

پروژه صورت گرفته، امسال شاهد بهره بردارى کامل از این کارخانه خواهیم بود.
به گفته طیب نیــا، در حال حاضر بخش هایــى از این کارخانه در حال کار اســت و 
محصولات این شرکت در برخى کارخانه ها مصرف مى شود.مدیرعامل گروه فولاد 
مبارکه با تأکید بر اینکه تکنولوژى تولید الکترودهاى گرافیتى تنها در دســت برخى 
تعداد انگشت شمار شرکت هاى جهانى است گفت: در جریان ساخت و راه اندازى این 
کارخانه با توجه به استراتژیک بودن الکترودهاى گرافیتى در صنعت فولاد، بسیارى از 
شرکت هاى طرف قرارداد خارجى حاضر به ادامه همکارى نشدند. ازاین رو ادامه فرایند 

را با همکارى شرکت هاى دانش بنیان و سازنده داخلى پیگیرى کردیم و خرسندیم 
که اعلام کنیم این تحریم ها به فرصت تبدیل شد و اکنون با توکل بر خداوند و اتکا 
به دانش فنى متخصصان داخلى، اتفاقات بسیار شگفت انگیز و مسرت بخشى براى 
صنعت فولاد کشور در حال شکل گیرى اســت.وى اظهار امیدوارى کرد با حمایت 
بیش ازپیش ســهام داران این کارخانه، ظرف چند ماه آینده خط تولید الکترودهاى 
گرافیتى موردنیاز صنعت فولاد کشــور به بهره بردارى برسد.طیب نیا ادامه داد: عدم 
وابستگى ما به کشــورهاى اروپایى در این زمینه به سرمایه گذارى ها و حمایت هاى 
بالادست زنجیره فولاد نیاز دارد و امیدواریم با همکارى صنایع پتروشیمى کشور این 
مسیر تسهیل و تسریع گردد. وى با اشاره به اینکه در حوزه ماشین کارى الکترودهاى 
گرافیتى، ظرفیت این کارخانه تا 90 هزار تن پیش بینى شــده اســت عنوان کرد: در 
حالت متوازن براى تولیــد 60 هزار تن برنامه ریزى کرده ایم که ان                   شــاءاالله به طور 
کامل نیاز کشور را برطرف خواهد کرد. نکته حائز اهمیت این است که بسته به قیمت 
الکترودهاى گرافیتى در بازه هاى زمانى مختلف که نوسان زیادى هم داشته است، 
حدود 90 میلیون یورو در سال ارزش تولیدات این کارخانه خواهد بود و صرفه جویى 

ارزى زیادى براى کشور به همراه خواهد داشت.

بیست و نهمین ویژه برنامه پویش دورهمى خانواده بزرگ ذوب آهن اصفهان(با شما 
سربلندیم) به مناسبت گرامیداشت دهه کرامت با حضور 71  نفر از همکاران همراه 
با خانواده، به تعداد 268 نفر 25 اردیبهشــت ماه در سالن فرهنگسراى امام رضا (ع) 
فولادشهر برگزار شد.دکتر حسن امان الهى مشاور خانواده و کارشناس صدا و سیما در 
این مراسم گفت: اولین شـرط داشـتن جـامعه اى سـالم و پـویا، سـلامت و پـایدارى 
خانـواده اسـت. همه دستاوردهاى علمى و هنرى بشر در سایه خانواده هاى سالم و 

امن پدید آمده است.وي افزود: خانواده بنیادى ترین نهاد در جامعه انسانى است که 
وظیفه تربیت و سازندگى افراد و انســان ها را بر عهده دارد . در واقع اگر افراد نتوانند 
خانواده را تحکیم بخشند و افرادى با ایمان در آن پرورش دهند، نمى توانند جامعه اى 
ایده آل براى نسل آینده بسازند و از فرهنگ ایمانى خود جا مانده و به اهداف متعالى 
خود نمى رسند. هدف از تحکیم خانواده، یادگرفتن اصل اعتدال میان همگان و حفظ 

حقوق همه اعضاء خانواده است.

خط انتقال آب چاه شهرک امیرکبیر شهرضا به بهره برداری رسید

تا دو سال آینده واردات الكترود به  صفر می رسد

بیست و نهمین پویش دورهمی خانواده ذوب آهن  برگزار شد


